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(Mef) Nikoli nisem dobro razumel reka, da se
zadnji najslajše smeje, saj je bilo običajno tako, da 
se je na koncu smejal tisti, ki je vse ostale spravil 
v žalost. Verjamem, da je ljudski rek nastal ob
tipičnem slovenskem športu, ki se mu pravi zavist, 
pravila te igre pa so zelo preprosta: Bolj ko gre 
komu slabo bolj glasno se moraš smejati. 
Zmagovalec je tisti, ki se smeje takrat, ko poteče 
čas te zanimive slovenske igre, ki smo si jo
izmislili sami in je nismo licenčno odkupili od
koga drugega.
Če bi takšno igro organizirali na ravni izolske 
občine bi bil scenarij približno naslednji: Najprej bi 
občina znanemu izolskemu podjetju dodelila status 
znanega investitorja in ta bi se smejal na ves glas, 
saj bi vedel, da je poceni prišel do občinskega 
zemljišča. Potem bi občina ugotovila, da znani 
investitor v dveh letih ni izpolnil zahtev iz pogodbe 
in bi mu odvzela status znanega investitorja ter to 
pospremila s prešernim smehom. Toda znani uradno 
neznani investitor bi poklical na pomoč svoje 

svetnike in ti bi sprejeli 
sklep s katerim bi 
ponovno dobil znano 
investitorstvo in poceni

zemljišče, to pa bi seveda pospremil z ustreznim 
smehom. Toda občina se ne da in županja bi sklep 
razglasila za nezakonit in iz občinske stavbe bi bilo 
slišati salve smeha. Toda znani neznani investitor 
vse skupaj preda sodišču in smeh se preseli na 
drugo stran mesta. Sledi licitacija s katero občina 
sklene prodati omenjeno zemljišče, občinski uradniki 
pa se smejejo, da je kaj. Toda, glej ga vraga: znani 
neznani investitor tako prestraši potencialne kupce, 
da vsi odstopijo od licitacije in iz stavbe v 
industrijski coni je slišati salve smeha. Seveda pa 
igre še ni konec in občina za del tega zemljišča 
zainteresira ministrstvo za notranje zadeve, kar ob 
sprejemu na občinskem svetu pospremijo s 
prazničnimi nasmeški. Toda prav med božičnimi 
prazniki javnost izve, da je sodišče do končne 
razsodbe prepovedalo prodajo omenjenega zemljišča 
in znani neznani investitorji kar vriskajo od smeha.
Kdaj se bo končala ta igra in kdo se bo zadnji 
smejal ne ve nihče. Niti božiček in dedek mraz, ki 
sta te dni razveseljeval mlado in staro. Tudi med 
teniške veterane je prišel in tudi oni so se smejali, 
vendar zaradi tega nihče ni bil nesrečen. Tenis je 
namreč igra v kateri se zmagovalec nikoli ne smeje 
poražencu.

1C Banka Koper

ran 30. december 2004
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VAŠKO 10 NON CASCO
Kar naprej proslave, sprejemi in priznanja, 

po malem sem že sita vsega tega ....
Vsi se veselijo, nazdravljajo in se mastijo, 
meni pa od vseh dobrot le sline se cedijo.
Lepo je tebi Vaško, ko nimaš teh skrbi, 

ne bojiš se kalorij, niti dolgih noči 
Jaz le na obloženo mizo vržem en pogled 

pa moram za dve uri v trim kabinet 
Ti pa brez problemov, narezki in slaščice, 

in kar naprej nekakšne mega veselice.
Če bi tako kot ti živela, se ne bi zdaj poznala, 
ker bi imela danes že kakšna dva kvintala.

In nič mi ne govori o vaši kantini, 
ker mene vino prime samo če je v bližini 

Ti pojdi kar proslavljat, jaz že sanjam posteljo ogreto.
Če bom imela srečo bom prespala tudi novo leto.

AVTO CENTER

Ig-

Avto Center Jereb. Iiola 
www.a-Jer*b *l

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišče)

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti._______________________________

TRDITEV 0 "POCENI" ODKUPU ZEMLJIŠČ JE LAŽ!
V zadnjem času so postopki okrog odkupa oziroma prodaje 
zemljišč v Obrtno stanovanjski coni v Izoli ponovno aktualni 
zahvaljujoč sklepu sodišča, ki je dovolilo prepoved prodaje, 
predvsem zato, da bi preprečilo nadaljnjo, nepopravljivo škodo.
Odmevi, predvsem izjave, ki jih daje županja Breda Pečan, so žal 
neresnične in kažejo, da spor še dolgo ne bo razrešen. Bojim se, da 
si županja želi prav to. To daje slutiti izjava, ki se je pojavila v 
torkovem Delu v kateri pravi, da bo zmoto sodišča dokazovala do 
zadnje možnosti Javna oseba, županja, poslanka in še kaj, se 
zavzema za dolgotrajen postopek in ni pripravljena spora razrešiti v 
korist občine, občanov in nenazadnje družbe s sedežem v občini. V 
Izoli, za katero je sama pred časom izjavila, da se v njej o vsem 
pomenimo?!?
In smo se res (...skušali pomeniti)! Pripravljeni smo bili podpisati 
pogodbo o odkupu zemljišč, ki je bila v izrazitem nesoglasju z 
interesi našega podjetja. Da bi le ponudili roko in zgladili spor.
Pripravljeni smo bili plačati izklicno ceno in umakniti tožbe Žal 
Županja tudi teh pogojev ni sprejela, čeprav smo bili pripravljeni 
za zemljišče plačati mnogo več, kot bi morali.
Vztrajanje na sodišču bo obrodilo le večje stroške in spoštovanje 
občinskega odloka, po katerem pa bo cena za nas ugodnejša Taka, 
kot je veljala tudi za nekatera druga podjetja v naši okolici, ki 
so bila izbrana za znane investitorje Občina bo torej dobila manj 
denarja, povrh vsega pa še plačala sodne stroške in odškodnino. 
Bo kdo odgovarjal za proračunsko primanjkljaj?
Čeprav je bila vloga za odkup zemljišč vložena v roku, pred iztekom 
z odlokom določenega datuma, nanj občina še odgovorila ni. Zakaj 
omenjenih zemljišč noče prodati našemu podjetju kljub temu, da 
smo zanje ponudili polno ceno pa ve samo ona. Vprašati se 
moramo torej: Zakaj občina noče našega denarja? Je drugačen ali 
manj vreden od ostalih?
Čeprav je Breda Pečan tudi naša županja, se je očitno odločila, da je 
naši interesi ne zanimajo in nas zato v imenu zakonitosti ne 
namerava ščititi. To je pokazala tudi na zadnji seji Občinskega sveta 
Izola, na kateri je zemljišča v Obrtno stanovanjski coni kljub 
sodnemu sporu mirno »prodajala«, medtem ko Nadzornega 
odbora Komunale glede odgovornosti rušenja na »Svetilniku« 
menda ne bo sklicala dokler o tem sodišče ne bo pravnomočno 
odločilo.
Toliko na kratko o zadnjih neresnicah, ki so prišle iz Občine Izola. 
Seveda v dokaz prilagam kopijo ponujene pogodbe.
S spoštovanjem,

Galeb Gradbeništvo d.o.o. 
Valter FLAJS, direktor

3. Bn 
Kupnina 'yi

Pogodbeni stranki sta soulunl, da je kupnina zb vic nepremičnine, navedene v prvi olietn 
prvega člena tc pogodbe, vneta vseh izklicnih cen poaameznih predmetov prodaje objav^raib 
v besedilu javor dražbe iz druge alinee prvega člena to pogodbe in znaia 314.160.000,00 SIT. 
Davčna osnova za obračan davka na dodano vrednost znain Ž94 110.000.00 SIT, 20^4 zpsSa 
58.K22 000,00 SIT, ok.upjy' torej 357.932.000,00 SIT.

Od kupnine rx piroeJd itevULi 2769/1, Lo. Izola mesto, Id žnaia 20.050.000,00 Sir se 
obračun* na proro*. pepmnnitmn v viiizn TS4.

Pogodbeni stranki sc dogovorita, da bo celoma kupnina v vtiini iz beijega odstavka teg* člana 
skupaj z davkom na dodana vrednost iz prvega odstavka tega Člena, torej skupno 
372.982.000,00 SIT, plačana najkasneje do 31.12:2004 in sicer na podračun zakiadnifikega 
računa prodajalca itevilka (J 1240-01000063 R1, odprtega pri Banki Slovence.

Pogodbeni stranki se dogovorita, da bo kupce v roku S dni po podpisu predmetne pogodbe 
zaradi zavarovanja svoje obveznosti do plačila celotne neto kupnine v viSini 314.160.000,00 
SIT aimpaj z zneskom za DDV v vi Si ni 5&.822.000,00 SIT, kar znaša skupne 177. 982 000,00 
SIT, izročil prodajalcu bančno garancijo.

Izvleček i: pogodbe, ki jo je občini kok poslal kupec, Galeb Gradbeništvo io.o.

TUDI MENE JE OBISKAL BOŽIČEK
Leto je dolgo obdobje in še daljše se zdi, če skoraj toliko časa 
čakam na preprost odgovor. Saj se spomnite, kajne? Zanimalo me 
je ali je županja za Argolino ali proti. Pa mi ni uspelo izvedeti. 
Celo gospod Gobbo, ki se tako rad postavi vmes, mi ni uspel 
odgovoriti.
No, pa se me je očitno Božiček usmilil. Pod jelko mi je pustil papir 
iz katerega gre jasno sklepati, da je podpora Argolini v Izolski 
občinski upravi popolna. Kako naj si drugače razložim vlogo za 
sofinanciranje projektov, ki jo je strukturnim skladom poslala 
občina in v kateri kot investitorja za pomol s privezi, vodni park, 
podzemno garažo in čistilno napravo navaja Argolino.
Občina je bila tako zelo za, da je Argolino priporočila strukturnim 
skladom za sofinanciranje projektov, o katerih sploh vedeli še nismo. 
Ali pač? Morda pa so nekateri vedeli, da naj bi Argolina delala 
celo pomol s privezi Morda pa bo delala še kaj, pa tega še ne 
vemo. Morda pa me je ravno zato gospod Gobbo vabil k županji, da 
bi na štiri oči izvedel za kaj gre?
Joj, toliko vprašanj na enem mestu. To bo delo za naslednjega 
Božička. A kaj ko pride šele čez leto dni....

Aleksander Krebelj
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Pogovor s čestitko
v v v

Za novo leto se spodobi da državljanom občanom kaj 
pove in jim vošči predsednik države, občanom pa 
župan oziroma županja v našem, izolskem primeru. 
Bredo Pečan smo zgrešili zadnji delovni dan in smo jo 
z vprašanji za Mandrač zmotili med dokaj delovnim 
dopustovanjem v toplicah. Od tam nam je po 
elektronski pošti tako-le odgovorila in voščila.

- Pravijo, da je novo leto prehod od žetve k novi setvi.
Kakšna je bila letošnja žetev in koliko semena ste zbrali 
za novo setev. Drugače rečeno, kako ste končali 
proračunsko leto in kako ste zbrali denar za naslednje 
proračunsko obdobje?
- Proračunsko leto bomo ocenjevali ob sprejemanju ^ 
zaključnega računa. Rečem lahko samo, da nam ni bilo™ 
treba, kljub trudu nekaterih prijateljev, pripravljati in 
sprejemati rebalansa. Za naslednje proračunsko obdobje bomo denar zbirali 
skozi vse leto, tako kot vsako leto do sedaj.
- Vaš mandat so zaznamovale številne pomembne investicije, zdaj pa verjetno 
prihaja čas umirjanja. Bo naslednje leto torej bolj umirjeno ali je ostalo še kaj 
neizpolnjenega?
- Čas velikih investicij (v javni sferi) se za našo občino še ni iztekel. V 
naslednjem letu bomo zagotovo dokončali še en blok neprofitnih stanovanj in 
najkasneje v drugi polovici leta začeli z gradnjo še enega. Če bo šlo vse po 
sreči in bomo Izolanke in Izdani dovolj vztrajni, pa bomo morda dosegli, da 
bo v Izoli zrasel še en blok stanovanj, namenjen prodaji po varčevalni shemi 
(s prednostjo za stalne prebivalce/ke Izole. Tako lahko računamo, da bomo za 
Izdane in Izolanke v naslednjem letu in pol pridobili okrog petinsedemdeset 
do osemdeset najemnih neprofitnih stanovanj, kar predstavlja kar milijardo 
tolarjev javnega denarja, po varčevalni shemi pa še trideset stanovanj za 
naslednjih štiristo do petsto milijonov tolarjev. Naslednja velika investicija, ki 
je prav tako ne bomo financirali samo iz občinskega denarja, seveda pa v 
celoti iz javnih sredstev, je skupna čistilna naprava in kanalizacijski sistem , 
kar bo sicer končana in uporabna šele v letu 2008. Izvajanje se bo začelo s 
projektiranjem že naslednje leto, gradnja pa v začetku leta 2006. Glede na to, 
da bomo večino sredstev za gradnjo stanovanj in sistema za čiščenje odplak 
pridobili od drugod, se seveda na moremo in ne smemo odreči še dvema 
velikima nalogama, ki nas čakata: rekonstrukciji kulturnega doma in 
mladinskega centra, kdaj natančno se bosta ti dve gradnji fizično začeli, pa je 
seveda stvar dinamike prodaje občinskega premoženja in pripravljenosti vlade 
za sofinanciranje takih projektov. Zagotovo pa bomo že drugo leto zgradili 
novo reševalno postajo, saj imamo sredstva zagotovljena s prodajo stare 
stavbe, iz državnega proračuna in s sofinanciranjem sosednjih občin.
• Ne moremo mimo urejanja svetilnika. Napovedali ste sprejemanje 
prostorskega dokumenta za ta del naše občine in predstavitev treh variant 
urejanja svetilnika. Boste variante dobili z razpisom, urbanistično delavnico ali 
z neposrednimi vabili urbanistom?
- Januarja bomo sklicali najmanj pet zborov krajanov, na katerih bomo (sedaj 
že pripravljene) variante predstavili, nato pa zbrali odzive in po večinski izbiri 
vseh občank in občanov ugotovili, katera je najbolj sprejemljiva in naročili 
izdelavo lokacijskega načrta najugodnejšemu ponudniku, izbranemu z zbiranjem 
ponudb.

- S prodajo zemljišč letos občina ni imela posebne sreče in 
je iztržila bistveno manj od pričakovanega. Vzroki so 
objektivni (cena), pa tudi subjektivni (posredovanje 
zainteresiranih gospodarskih subjektov). Kako boste ravnali v 
prvem in drugem primeru?
- Ne strinjam se, da je obstajal "objektivni" razlog visoke 
cene. Zato me niti ne moti dosti, da letos nismo prodali 
vsega, kar smo nameravali, ker bo naslednje leto cena - kot 
za sedaj kaže -kvečjemu še višja. Tudi glede drugega se ne 
strinjam, saj gre za "posredovanje" samo enega poslovnega 
subjekta. Tukaj lahko samo urgiramo na sodišče, da čimprej 
razsodi, saj ne dvomim, da bo razsodilo tako, kot je prav za 
občino in občane Izole.
- Kar nekaj izolskih obrtnikov je razmišljalo o selitvi 
proizvodnje v občino Kozina oziroma Sežana, kjer so 
zemljišča in najemi bistveno cenejši, kako ste oziroma boste

reagirali na takšne pobude?
- Kakor je že znano, smo na občinskem svetu sprejeli Odlok o stavbni pravici 
in pravilnik o podeljevanju stavbne pravice, sedaj bom še sama po določilih 
odloka izdala pravilnik o postoku izbire nosilca stavbne pravice. Razen tega je 
že praktično pripravljen Pravilnik o “podeljevanju državne pomoči pri gradnji 
proizvodnih in drugih poslovnih objektov. Oboje predstavlja možnost, da naša 
občina omogoči cenejšo gradnjo takih poslovnih objektov, ki bodo omogočali 
odpiranje novih delovnih mest in povečevanje bruto domačega proizvoda v 
Izoli.
- Delo poklicne poslanke Državnega zbora in nepoklicne županje je seveda 
naporno, posebej v vašem primeru, saj ste takorekoč povsod (kot poslanka in 
kot županja). Vas je utrujenost poslala na kratek dopust v toplice?
- Vsake toliko časa si vsakdo zasluži tudi nekaj dopusta in tako tudi midva z 
Lojzetom. To je pač edina prilika, da sva malo sama in se posvetiva samo 
drug drugemu. Ce verjamete ali ne - enkratno je!
- Za vami je naporno župansko leto. Pravzaprav morda prvo, v katerem niste 
bili deležni zgolj pohval in priznanj za svoje delo. Vam je to vzelo kaj morale 
in volje do dela?
- Ha! Ne vem, kje ste pobrali, da sem bila do letos samo hvaljena. V 
preteklih sedmih letih in pol sem jih velikokrat dobivala "po grbi", največkrat 
po krivici in s strani ljudi, ki imajo veliko masla na glavi, žal pa se ne 
pojavljajo na "soncu", ki mu rečemo volitve in seveda nikomur ne polagajo 
računov za svoja dejanja. V politiki je že tako, da moraš jemati dobro in 
slabo v zakup in se osredotočiti na delo, za katero si se odločil. Če ga rad 
delaš in so rezultati vidni in preverljivi, ti tudi še tako zlobna blatenja ne 
morejo do živega. Zlasti še, če ti volilci in volilke na volitvah to priznajo s 
svojimi glasovi, kot so naredili letos zame.
- V državnem zboru ste v opoziciji, v občinskem svetu pa trdno držite večino. 
Kje se bolje počutite?
- V obeh vlogah sem že delala, tokrat pa to počnem še z večjim veseljem, 
saj smo v državnem boru v opoziciji zaresni desni vladi, v Izoli pa je 
koalicija zaresna levica v povezavi s sredino, kar tudi omogoča jasna razmerja 
in nedvoumna ravnanja.
- Kaj želite sebi in Izolanom v naslednjem letu?
- Predvsem seveda sreče, saj pravijo, da so bili potniki na Titaniku vsi zdravi, 
samo sreče niso imeli. Izolankam in Izolanom pa želim poleg sreče še obilo 
ljubezni, potrpljenja, strpnosti in miru. (DM)

v ■ r

šifra

Izola - Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 640 11 11

Vsem Izolankam, Izolanom in poslovnim 
partnerjem želimo vesele praznike in 
srečno Novo leto 2005

nepremičnine
S.p. Ivan Konstantinovič univ.dipl.ekon. J
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Opozicija v izolskem občinskem svetu
PREGLASOVANJE SE ZGODI KO ZMANJKA ARGUMENTOV
Običaj je že, da ob novem letu tisti na oblasti ali tisti, ki so najbolj na 
očeh povedo to in ono o iztekajočem letu. Mi pa smo besedo dali tudi 
dvema najbolj odločnima in izkušenima svetnika, ki sta ves svoj občinski 
poslanski vek preživela v opoziciji. Kako sta onadva videla leto 2004 in 
še kakšno pred tem in kako doživljata to svojo opozicijsko vlogo, smo ju 
vprašala!, pa še kaj malega zraven.

Marlon Kovačič je že drugi mandat svetnik SLS, zaposlen je na Davčni 
upravi in je eden bolj natančnih občinskih svetnikov, ki zna včasih oblasti 
zastaviti kar neprijetna vprašanja. Začeli pa smo tako-le: 
l.Za vami je 6 let svetniškega dela v opoziciji. V teh letih ste se naučili 
marsičesa, med drugim verjetno tudi tega, da je opozicija obsojena na to, da jo 
večina preglasuje vsakokrat ko ima za to nek interes. Kdaj v teh letih vam je 
bilo najbolj žal, ko je večina z glasovanjem enostavno zavrnila vaše predloge?
- V teh 6 letih svetniškega dela v opoziciji, mi je žal za vsak predlog, ki ga 
je pozicija enostavno s preglasovanjem zavrnila. Teh ni bilo malo! Naj samo 
omenim le dogajanje okrog marine Izola in priobalnega pasu. Kot opozicija 
moram in še vedno bom izvajal monitoring nad delovanje pozicije. Delo le-te 
mora potekati zakonito in po pravilih, ne pa po načelo "važno, da je naš" pa 
bo šlo po domače. Najbolj mi je žal, da pravzaprav županja in veliko 
pozicijskih svetnikov zelo osebno jemlje delo opozicije ter da prihaja hote ali 
nehote do osebnih zamer. Ne upam pa si reči, da prihaja celo do sovraštva le 
zaradi tega, ker si (sem) v opoziciji!?!

2. Male prevare so del političnega 
obnašanja. Kdaj so vas zavezniki ali 
nasprotniki najbolj "speljali na 
led"?
- Slovenska Ljudska Stranka, še 
prej pa Slovenski Krščanski 
Demokrati smo že od samega 
začetka v opoziciji v Izoli. Kot 
član občinskega sveta sem 
spoznal marsikatero prikrito, da 
ne rečem "grdo" politično igro, 
ki se je odigralo pravzaprav na 
vsaki seji občinskega sveta ali pa 
delovnih teles. Naj bolj mi je 
ostalo v spominu izvajanje nekaj 
kolegov svetnikov. Z glasnim 
obnašanjem so bili bolj 

"opozicijski" kot opozicija, vendar na koncu so glasovali tako kot jim je bilo
ukazano.
3. Kar nekaj vprašanj in pobud občinskim svetnikom je prišlo z vaše klopi. Katera 
od teh je uspela dobiti podporo in na katero ste vi najbolj ponosni?
- Referendum za svetilnik! Mislim, da smo na to lahko kot opozicija najbolj 
ponosni, da bila groba pozidava tega območja na referendumu zavrnjena. 
Takrat smo v ta projekt vključili ogromno energije, časa ter potu, da smo 
preprečili izgradnjo betonski apartmajev in uspeli smo!. Žal pa, je to območje 
še danes kot gradbeni poligon nekaterih, ki nima pa prav nič z interesi
Izolanov.
4. Vi ste v opoziciji na občinski ravni, na državni pa je vaša stranka v vladi. Je to 
kaj spremenilo odnos občinske večine do vas in vaših stališč nasploh?
- Ne! Občutek imam, da pozicija v Izoli še vedno smatra, da je dovolj 
samozadostna in zato izključuje (da ne rečem izločuje) kakršnokoli idejo ali 
pobudo, ki pride iz opozicijskih vrst. Pogrešam kvalitetne argumentirane 
razprave o naših Izolskih težav, ne pa prazno brezmejno filozofiranje in 
opravičevanje svojega glasovalnega stroja.
5. Še želja za sedmo svetniško leto?
- Da bi vsi tisti pozicijski svetniki, ki so bili (primorani?) v tem mandatu 
tiho, da bi končno kaj spregovorili! Pa ne samo na eni seji!
Za konec, pa se zahvaljujem uredniku za povabilo na ta intervju, ter izkoristim 
priliko, da voščim vsem radostne praznike ter miru v prihajajočem letu.

Panasonic klimatske naprave
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Alojz Padar je svetnik SDS, zaposlen na 
Telekomu, živi v Jagodju in je eden tistih 
občinskih svetnikov, ki se ne boji mikrofona 
in zna glasno povedati, kdaj in zakaj se ne 
strinja s kakšnim predlogom vladajoče 
pozicije.
1. Ste v času svoje opozicijske vloge v 
občinskem svetu kdaj prešteli kolikokrat ste 
bili v teh letih preglasovani?
- Zavedam se položaja in realnosti, kar 
prinese s seboj tudi dejstvo, da je tvoj 
predlog preglasovan, velikokrat že samo 
zaradi tega, ker ga je podal opozicijski
svetnik. Pač iz tega razloga ne vodim
moraš, da je politika umetnost možnega in 

čustva pri odločanju nimajo kaj iskati.
2. V zadnjih letih se je razmerje sil v občinskem svetu nekajkrat spreminjalo, 
toda vi ste vedno ostajali v opoziciji. Kako to oziroma, ali so vas kdaj povabili 
h "koritu"?
- Občinski svetnik sem sicer šest let, saj sem v prejšnjem mandatu zamenjal
svetnika Bojana Zadela, kiteri je odstopil zaradi nezdružljivosti funkcij, ko je 
nastopil novo službo. Res pa je, da je bil prej Bojan tako kot jaz sedaj,
vedno v opoziciji. V koalicijo nismo bili nikdar vabljeni. Čemu nismo bili
vabljeni na pogovore, pa je potrebno povprašati tiste, ki so v Izoli sestavljali 
koalicije. Mi do sedaj v tej vlogi še nismo bili.
3. V teh letih ste vendarle uspeli z nekaj svojimi pobudami. Katere so vam 
ostale najbolj v spominu?
- Najbolj mi je ostala v spominu, da sem uspel s spremembo odloka o taksah, 
s katero smo tiste, ki urejajo fasade hiš, oprostili plačila takse za uporabo 
javne površine za postavitev odra.
4. Ali ste v teh letih kdaj uporabili obstrukcijo kot obliko izražanja 
nezadovoljstva nad ravnanjem večine z manjšino?
- Vsekakor sem, ko sem menil, da je predlagani predlog skregan z vsemi 
pravili logike, med glasovanjem zapustil dvorano. Vendar, pa se zavedam, da 
je predlog sprejet in pravno veljaven, če ga potrdi večina svetnikov in je OS 
sklepčen.
5. Če bi se znašli na mestu izolskega župana in bi ob tem imeli še večino v 
občinskem svetu, kaj bi najprej storili?
- Najprej naj povem, da tovrstnih ambicij nimam in je to vprašanje 
hipotetično. Vsekakor, pa bi bilo potrebno pri pripravi proračuna vse napore in 
sredstva usmeriti v ureditev osnovne šole Vojke Šmuc in vrtca Školjka, kjer 
je po predstavitvah direktorjev vseh javnih zavodov, ki so potekla v decembru 
pred pripravo proračuna, najbolj kritično stanje. Vsekakor bi morali, dokler ne 
bi rešili teh problemov, ne smeli niti tolarja usmerjati v razno-razne študije, 
urejanja Svetilnika ter drugih parkovnih površin.
Vse najboljše in obilo zdravja v novem letu vam želi svetnik Alojz Padar

(5^7 Viti S ^Sm 1 663
Lepota in privlačnost sta odsev zdravega telesa. 
Zdravje in lepota kot harmonija telesa in duha 

sta pogoj za srečno in uspešno življenje.

Uživajte v prijetnih ročnih masažah, ki 
odpočijte si od napornega vsakdanjika 
lepi, vitalni in sproščeni.
• nega telesa
• masaže

- klasične masaže
- shiatsu masaža
- ayurveda masaža
- refleksna masaža stopal

• anticelulitni program
• pedikura
• depilacija
• nega rok NOVO!!!
• francoska manikura

blagodejno učinkujejo, 
, bodite _____

dan-
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Januar
BATTELLI JE ODSTOPIL
Poslanec italijanske narodne skupnosti Roberto 
Battelli je odstopil z mesta predsednika komisije 
za narodnosti slovenskega parlamenta. Kot je 
povedal, njegovega odstopa ne gre tolmačiti kot 
protestno dejanje, pač pa kot izraz doslednosti.
BO ODBOR ZA PIVOL PRESTAVIL PREDOR?
Trasa obalne hitre ceste je nenadoma postala 
spet sporna, če gre soditi po izjavah, ki so jih 
na tiskovni konferenci dali člani pred kratkim 
ustanovljenega Odbora za zaščito doline Pivol. 
Po njihovem mnenju je trasa sporna tako na 
koprski kot na izolski strani, na izolski strani 
naj bi povzročila pravo ekološko katastrofo.
OBNOVLJENA VODNJAKA PARILA IN ŽANEŠTRA
Obnova vodnega vira Parila, ki leži v 
neposredni bližini vasi Cetore ter vodnega vira 
Žaneštra, ki leži v neposredni bližini vasi Korte 
je za obe vasi in tudi za širšo okolico, izredno 
velikega pomena, saj se s tem projektom 
nadaljuje obnova vasi Cetore in Korte.
TIHA ODSTAVITEV DIREKTORJA
Z nekajdnevno zamudo so delavci izolske 
ladjedelnice in nato še širša javnost izvedeli, da 
Dimitrij Živec ni več direktor izolske
ladjedelnice. Tako je sklenil Nadzorni odbor 
družbe, ki ga vodi Viljem Orel, predstavnik 
enega od dveh največjih lastnikov ladjedelnice 
(Galeb Izola in Marina Izola).
Ml KLUB•RAZKOL ALI ZGOLJ RAZHOD ?
V soboto 10. 1. je protestno odstopila glavnina 
vodstva Mladinskega Izolskega Centra, MIC-a, 
Člani so v obrazložitev svojega dejanja navedli 
globoko razočaranje, ob ugotovitvah, ki se tičejo 
predvsem odnosa lokalne politike do 
samostojnega grupiranja in delovanja mladih.
PREDSTAVITEV PRORAČUNA BREZ RAZPRAVE
Predstavitev proračuna občine Izola, ki se je 
zgodila konec prejšnjega tedna v dvorani kina 
Odeon je bila dolga, celo razvlečena in na 
trenutke povsem drobnjakarska, to pa je seveda 
privedlo do tega, da ni bila deležna prav 
nobene razprave razen pripombe podžupana 
Branka Simonoviča, ki se je razjezil zaradi tako 
razvlečenega predstavljanja predloga proračuna.

Februar
ARG0LINA SE PREDSTAVI
»Tako kvalitetnega zemljišča, kot je območje 
bivšega Arga in bodoče Argoline ob slovenskem 
morju ni več!« je zatrdil Boštjan Čoki, direktor 
MPM Engeneeringa, ki je nosilec investicije 
imenovane Argolina. »Prav zato pazimo, kako 
bomo ta prostor kvalitetno uredili, seveda pa ga 
tudi mi ne moremo pustiti kot park ali pozidati 
z objekti, ki ne prinašajo dobička, saj bi potem 
sami sebi pljuvali v skledo«.
ŽIVA VERIGA PRESELILA KNJIŽNICO
Otvoritev knjižnice smo na dan pred kulturnim 
praznikom obeležili z akcijo Knjiga-živa veriga, 
kjer so knjige dobesedno potovale iz rok v 
roke. Tako je minulo soboto dopoldne živa 
veriga, sestavljena iz skoraj 1000 Izolank in 
Izolanov vseh generacij, v dobre pol ure 
preselila prvih 2000 knjig v prostore nove 
knjižnice v Livadah.

F J: "

NAJ ŠPORTNICA IN ŠPORTNIK IZOLE
Tudi letos so najpopularnejšo športnico in 
športnika izbirali bralci Mandrača, bralci 
spletnih strani Mandrača, Prvo mesto med 
športniki je zasedel nogometaš Tonči Žlogar 
med športnicami pa rokometašica Anja Argenti. 
PRORAČUN JE PRESEGEL 4 MILIJARDE 
Letošnji predlog občinskega proračuna je v 
postavki odhodkov prvič presegel »magično 
mejo« štirih milijard, kar je, ob upoštevanju 
inflacije, pravzaprav na ravni lanskega leta 
oziroma jo nominalno presega za slabih 600 
milijonov. Poraba je sicer višja od prihodkov, 
razliko (nekaj manj kot 700 milijonov) pa bodo 
pokrivali z denarjem, ki je še na računih iz 
prejšnjih proračunskih let in s pomočjo kreditov. 
Skoraj polovica odhodkov je namenjenih 
investicijam, od novih izstopajo projekti za nov 
kulturni dom in mladinski center Arrigoni.
SKORAJ POLOVICA SVETNIKOV NI GLASOVALA
Svetnik ZZP Aleš Bohinec je predlagal, da se 
iz seznama zemljišč namenjenih prodaji 
umaknejo tista, ki so predmet spora med 
občino in Galebom gradbeništvo, vendar ni 
uspel, tako kot ni uspel niti predlog svetnika 
SDS, Alojza Padra, naj se iz sredstev za 
delovanje TIC izloči 3 milijone tolarjev, 
namenijo pa naj se za javna dela v 
posvetovalnici za mlade. Županja je morala 
predstavnike svetniških skupin poklicati na 
usklajevanje, končalo pa se je tako, da 
omenjenega amandmaja niso izglasovali, ob 
glasovanju o proračunu pa so se vzdržali tudi 
vsi svetniki LDS z izjemo podžupana Igorja 
France.

Marec
IZOLA NIMA PLAČNIH REKORDERJEV
Agencija RS za javnopravne evidence in 
storitve (AJPES) je sredi prejšnjega tedna 
objavila podatke o izplačanih decembrskih 
plačah vodilnih v javnem sektorju. V Izoli smo 
glede plač v javnem sektorju dokaj vzdržni, še 
največ pozornosti pa je zbudilo dejstvo, da ima 
direktorica občinske uprave višjo plačo od 
županje. Direktorica je januarja prejela 658.085 
tolarjev bruto plače, županja pa 589.917 
tolarjev bruto plače (obe brez dodatkov na 
delovno dobo).
14 LET ZA SPOLNO ZLORABLJANJE OTROK
Na koprskem okrožnem sodišču so prejšnji 
četrtek 26-letnega Izolana, obtoženega več 
spolnih napadov na otroke, obsodili na polnih 
štirinajst let zapora, kar je ena najvišjih kazni, 
doslej izrečenih za takšna oziroma podobna 
kazniva dejanja.
ROKOMETAŠICE BODO IZPADLE
Gramiz : Izola Bori 36:33 (17:15)
Kočevke ostajajo v ligi, gostje iz Izole pa bodo 
nazadovale na nižjo raven tekmovanja. V 
izjemno napetem obračunu so si gostje že 
priigrale vodstvo s 27:23, nato pa so jih 
gostiteljice v pičlih štirih minutah ujele in 
izenačile izid, natop pa je Mira Dragičevič s 
petimi zaporednimi goli odločila zmagovalke.
KOMUNALA GRADI, INŠPEKTOR BI RUŠIL
Inšpektor za gradnje je upravni enoti Izola in 
upravljalcu plaže na svetilniku izročil odločbo o 
nezakonitem gradbenem posegu na območju 
svetilnika, kar dejansko pomeni, da je treba tam 
postavljene objekte odstraniti. Gre za montažne 
objekte, ki stojijo na betonski ploščadi na 
južnem delu parka, postavili pa so jih že sredi 
lanskega poletja, ko se je inšpektor tudi začel 
zanimati za ta gradbeni poseg. Za to območje 
namreč ne obstaja zazidalni načrt, tako da je 
dejansko vsaka gradnja nelegalna._____________

SALLADIJA-KONEC TRADICIJE
Izolski obrtni delavnici Salladia, v kateri na 
tradicionalni način pripravljajo različne izdelke 
iz rib in morskih sadežev, grozi prenehanje 
dejavnosti. Pravzaprav so imeli podobne težave 
že nekaj časa, saj so inšpektorji zahtevali 
temeljito preureditev njihovih proizvodnih 
prostorov v Delmarjevi hladilnici, kar pa je bilo 
tehnično in lastniško povsem neizvedljivo.

PLANI JEZIJO, PRIPOMB PA NI
Če je soditi po številu in teži pripomb zapisanih 
v knjigah pripomb, ki so ob razgrnjenih 
dokumentih za spreminjanje družbenih planov za 
določena območja Izole, potem se Izolani zelo 
strinjamo z ureditvijo obalnega pasu med Izolo 
in Koprom, vključno z območjem Rude, 
strinjamo se s spremembami družbenega plana 
Marina, strinjamo se z gradnjo dveh novih 
hotelov med Simonovim zalivom in 
Belvederjem, strinjamo se tudi z urejanjem 
območja Šareda in z gradnjo golf igrišča v 
bližini Baredov.
LIVADE II. S FIGO V ŽEPU
Med razprava o Zazidalnem načrtu Livade 
zahod je sejo OS zapustil svetnik in predsednik 
izolskega LDS, Igor Franca, ki je bil pred tem 
avtor večine pripomb na osnutek omenjenega 
zazidalnega načrta. Šlo je za bistveno omejitev 
števila stanovanj na račun turističnih kapacitet, s 
čimer naj bi zmanjšali možnost nastanka novega 
mesta strahov. Odhodu predlagatelja pa je sledil 
predlog njegovega strankarskega kolega, ki je 
predlagal, da se vendarle najde razmerje 50:50, 
tako da je investitor dobil nazaj kar lepo število 
že "izgubljenih" stanovanj.
PRENOVLJEN HOTEL MARINA
V petek so s tiskovno konferenco posvečeno 
turizmu in z manjšo slovesnostjo odprli 
popolnoma prenovljen mestni hotel Marina, ki 
je bil zaradi obnovitvenih del zaprt vse od 
novembra meseca.
MALVAZIJA SE NE BOJI EVROPE
V palači Manzioli je bilo včeraj 5. srečanje 
vinogradnikov, pridelovalcev Malvazije, ki ga 
organizira društva vinogradnikov in kletaijev 
Slovenske Istre pod imenom Malvazija, žlahtni 
okus Mediterana. Danes je Malvazija druga 
vinska trta po »moči« v Istri, saj je z njo 
zasajenih približno 30 odstotkov vinogradov, 
vinogradniki pa so prepričani, da bodo kmalu’ 
dosegli tudi 40 odstotkov.
RAZISKAVA 0 IZOLSKEM GOSPODARSTVU
Te dni poteka v Izoli raziskava, ki naj pove, 
kako so obrtniki in podjetniki zadovoljni z 
odnosom občine Izola do gospodarstva. V 
anketi, ki jo opravljajo sodelavci Znanstveno 
raziskovalnega središča, je presenetljivo veliko 
pozornosti namenjene ugotavljanju morebitnih 
razlogov za selitev obrti in industrije iz Izole.
TABORNIKI SO ZBRALI 4 TONE PAPIRJA
S sobotno akcijo zbiranja starega papirja pred 
sedežem Občine Izola so izolski taborniki iz 
rodu Jadranskih stražarjev v sodelovanju z 
Občino in Komunalo Izola zbrali 4 tone papirja, 
katere izkupiček je bil namenjen Fundaciji za 
bolne in revne otroke.
IZ0LANKE S PIRANČANKAMI PRV0LIGAŠICE
Vest je pravzaprav senzacionalna, čeprav okrog nje 
ni slišati prav veliko besed. Predstavniki RK Piran 
in ZRK Bori KMO Izola so se namreč 
dogovarjali o združitvi igralnih moči obeh klubov, 
njihovo zamisel pa je na skupnem sestanku podprl 
tudi predsednik RZS, Zoran Jankovič.
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SVETLEJŠE JAGODJE
V krajevni skupnosti Jagodje Dobrava so v 
zadnjih letih veliko storili na področju 
infrastrukture, letos pa so še posebej ponosni na 
to, da so uredili osvetlitev spomenika žrtvam 
fašizma, ki je eden osrednjih pomnikov novejše 
zgodovine v občini.
10 LET OŠ LIVADE
Ob desetletnici šole so učenci OŠ Livade 
pripravili res prijeten dogodek na katerem smo 
poslušali kako pojejo, kako plešejo, telovadijo 
in celo kreirajo modna oblačila.
GOLF IGRIŠČE NA BAREDIH
Okroglo mizo "zakaj toliko golf igrišč v 
slovenski Istri" je organiziralo Združenje 
zakupnikov kmetijskih zemljišč Slovenske Istre 
(ZZKZSI). Med člani tega združenja, ki je bilo 
zasnovano kot organizirana opozicija najemnikov 
proti dejanskemu lastniku zemljišč - državi, so 
tudi tisti, ki bi jih načrtovana gradnja golf 
igrišč direktno prizadela, saj bi jim s tem bila 
odvzeta večina najete zemlje; v primeru 
nekaterih pa praktično kar vsa.
RAZHAJANJA SO PRESTAVILA SEJO
Za danes sklicana 14. redna seja občinskega 
sveta je prestavljena zaradi razhajanje glede 
Obvezne razlaga 11. člena Odloka o zazidalnem 
načrtu Marina v Izoli, ki naj bi pravzaprav 
omogočila gradnjo vkopanih garažnih hiš na 
območju Arga in zaradi predlaganih gradiv v 
zvezi s poslovanjem javnega podjetja Komunala 
Izola, saj je že prva informacija o predlaganem 
dvigu cen storitev Komunale, povzročila zelo 
negativne reakcije med občani pa tudi med 
posameznimi občinskimi svetniki.
IZOLSKI GODBENIKI SO GOSTOVALI V GRČIJI
V luči vstopa Slovenije v EU in možnega 
pobratenja občin iz grškega otoka Kefalonija z 
našo občino, smo se v zadnjem tednu aprila 
člani Pihalnega orkestra udeležili gostovanja po 
tem otoku.

Maj
BIRBA JE NAMENJENA ZGOLJ OTROKOM
Izola bo že konec naslednjega tedna dobila prvo 
vzorčno oziroma univerzalno otroško igrišče, ki 
sta ga avtorja (Lucio Gobbo in Anton Kump) 
poimenovala z imenom Birba, kar naj bi 
pomenilo »mali lump«. Igrišče je tudi prvo v 
Izoli, ki ga varuje visoka zaščitna ograja. P
LAHKO SMO PONOSNI NA NAŠE KRVODAJALCE
Od 8. do 15. maja praznuje Rdeči križ 
Slovenije Teden Rdečega križa. V Izoli smo 
prvi dan tedna v soboto 8. maja obeležili s 
svečano podelitvijo zahval in plaket zaslužnim 
krvodajalcem jubilantom, ki so svojo kri 
darovali za sočloveka od 5 do 100 in več krat.
IZOLA IMA ULIČNI MUZEJ
V sredo, 18. maja je bil po svetu dan muzejev 
in tudi zato smo v Izoli odprli prenovljene 
prostore starega italijanskega vrtca, kjer je sedaj 
stalna muzejska zbirka pomorstva in ladijskega 
modelarstva, to pa je del sklopa, ki ga sedaj 
ponuja Izola s svojo novo ponudbo, ki ji 
pravijo kar Ulični muzej.
DEKLEVA IN MAUČEC VICEPRVAKINJI SVETA
Zadar je bil ponovno srečen kraj za slovenske 
jadralce razreda 470, saj sta Vesna Dekleva in 
Klara Maučec letos osvojili srebro na
Svetovnem prvenstvu in s tem dokazali odlično 
pripravljenost pred poletnimi Olimpijskimi 
igrami v Atenah.
PIHALCI NISO ODPIHNILI DEŽJA
Več kot 1200 godbenikov iz 18 istrskih krajev 
je v soboto pogumno kljubovalo nizkim temnim

oblakom, ki so grozili, da bodo zdaj zdaj 
odvrgli svoj mokri tovor ravno nad Izolo. 
Uspelo jim je preparadirati Sončno nabrežje in 
opraviti otvoritveno slovesnost, potem pa se je 
ulilo kot za stavo in godbeniki so se morali 
umakniti v rokometno dvorano.
IZOLA JE POSTALA OTOK
V dneh od 25. do 28. maja smo v Izoli gostili 
nov slovenski filmski festival poimenovan Kino 
Otok. Na tem festivalu, katerega osrednji 
prireditveni prostor je bil Manziolijev trg, so se 
predstavili filmski ustvarjalcimanj znanih in celo 
ekzotičnih kinematografij. Žal je festival ves čas 
spremljalo deževno in nenavadno hladno vreme.
DELA NA SVETILNIKU SO OBSTALA
Gradbeni poseg na svetilniku za katerega eni 
pravijo, da je zgolj urejanje tega območja, 
drugi pa ga imenujejo črna gradnja, trenutno 
stoji. Inšpektor za gradnje je namreč napisal 
novo odločbo o rušitvi objektov WC-ja in 
lokalov. Medtem pa se je Komunala lotila tudi 
urejanja komunikacij na tem območju a tudi 
tokrat je inšpektor izdal odločbo s katero 
zahteva ustavitev del, saj po njegovem mnenju 
presegajo dovoljena dela iz omenjenega odloka, 
in tudi tokrat so na Komunali prepričani, da 
temu ni tako.

Junij
C0SM0P0LIT BO ZDAJ MALO NIŽJI
Leta 1992 je kranjsko podjetje Reality Kranj 
d.o.o. z Danijelo Kisič sklenilo dogovor
oziroma družbeno pogodbo o izvedbi projekta 
GTO Cosmopolit. Kranjsko podjetje je namreč 
podpisalo pogodbo s katero naj bi za svoje 
storitve dobili 780 m2 velik objekt C, 
kvadraturo pa bi lahko dobili le tako, da 
uredijo tudi mansardna stanovanja. To pa je 
gabarite zgradbe presegli za pol metra in takrat 
so se začeli spori med njimi in Kisičevo. 
Inšpektorjev in gradbincev to ni posebej 
zanimalo in kljub grožnjam z znano slovensko 
odvetniško hišo so se lotili rušenja.
REDARJI TUDI V JAGODJE IN LIVADE
Županja je opozorila na probleme, ki nastajajo 
v Jagodju ob urejanju mirujočega prometa, saj 
so marsikje lastniki zazidalnih parcel posegli s 
svojimi vrtovi in zidovi na občinsko, javno 
površino in tako dejansko onemogočili ureditev 
parkiranja tudi tam, kjer bi bilo z enosmernim 
prometom to mogoče urediti. V Livadah pa 
bodo z ureditvijo makadamskega parkirišča 
omogočili dodatna parkirna mesta, ki jih tam 
zdaj primanjkuje.
DRAŽJE PARKIRANJE NA VELIKEM TRGU
Prav kmalu bodo na Sončnem nabrežju 
postavili dodatne, horizontalne ovire, ki bi 
dejansko onemogočale srečevanje in 
prehitevanje na tem delu cestišča poleg tega pa 
bo ta del mesta (nabrežje, Veliki trg ...) v juliju 
in avgustu, od petka do sobote, povsem zaprt 
za ves promet. Novost, ki pa jo je bilo slišati 
že pred časom, pa je tudi višja cena parkiranja 
na Velikem trgu.
ČRN TEDEN ZA IZOLSKE ČRNE GRADNJE
Izolske črnograditelje zadnje čase res boli glava. 
Inšpektorji za gradnje so se namreč zelo 
konkretno lotili nekaterih gradenj za katere so 
bile že pred časom 
izdane odločbe o 
odstranitvi tistih 
delov objektov, ki 
so bili zgrajeni 
mimo veljavnih 
dokumentov. Te dni 
odstranjujejo dele

objekta v Smrekarjevi 40, v stavbi, ki jo je 
kupilo, obnovilo, nadgradilo in prodalo gradbeno 
podjetje Mami d.o.o., katerega lastnik je Nenad 
Francuz.
SUMLJIVE PARCELE, SUMNJIČAVI KUPCI
Na občinskem županstvu sicer trdijo, da parcele 
v obrtno stanovanjski coni Livade niso prav nič 
sumljive oziroma, ni v zvezi z njihovo lastnino 
prav nič več odprtega, vendar je skromno 
zanimanje pred dražbo in obnašanje potencialnih 
kupcev med samo dražbo pokazalo, da so se 
potencialni kupci odločili za previdnost ob 
nakupu. V občini so sicer prepričani, da ni 
dvoma v lastništvo nad parcelami.
VENERA SPET ČEZ 113 LET
Včeraj smo lahko opazovali potovanje Venere 
čez Sončevo ploskev. To je redek nebesni pojav, 
ki je bil naza dnje viden pred 122 leti, 
naslednjič pa ga bodo naši pravnuki lahko 
spremljali 10. decembra leta 2117. Mnogi 
opazovalci, med njimi tudi učenci osnovne šole 
Vojke Šmuc iz Izole, so s šolskega dvorišča 
lahko opazovali temno piko, z imenom Venera.
KORTEŽANI FORMALNO DRUGOLIGAŠI
Nogometaši Avtoplusa so ubranili prvo mesto v 
tretji SNL zahod, ki so ga sicer osvojili tudi 
lani in bodo v kvalifikacijah poskušali s 
prebojem v drugo SNL.
ENI 0LJKARJI V IZOLI, DRUGI PA V KORTAH
Oljkarski dnevi se bodo pričeli v petek ob 
13.00 uri, ko bodo v Manziolijevi palači podelili 
akreditacijske listine laboratoriju za poizkušanje 
oljčnih olj. Društvo Oljkarjev Slovenske Istre, ki 
je tradicionalni organizator oljkarskih dnevov pa 
bo svojo prireditev tokrat spet prestavilo v 
Korte, kjer je bila vse do zadnjih let, ko so se 
preselili v Izolo in svoje dneve pripravljali v 
Srednji gostinski in turistični šoli.
SONČNO NABREŽJE BO PEŠCEM ŠE PRIJAZNEJŠE
Od prihodnjega četrtka, 24. junija pa do 31. 
avgusta bo Sončno nabrežje povsem zaprto za 
ves promet od 19.00 do 24.00 ure. Da bi to 
območje res zaživelo kot promenada bodo del 
cestišča (od 19.30 do 23.30) namenili gostinski 
in turistični dejavnosti, kar pomeni, da bodo 
tam svoje mize in stole lahko postavili domači 
gostinci ali umetniki iz bližnjih ateljejev, ulični 
zabavljači in drobni prodajalci spominkov ali 
drugih ročnih izdelkov.
ZGODIL SE JE MALI RIBIŠKI PRAZNIK
Konec prejšnjega tedna je Izola po malem 
spominjala na zadnje avgustovske dni, ko se 
običajno dogaja tradicionalni Ribiški praznik. 
Druga izvedba Praznika olja, vina in rib, ki 
časovno nekako nadomešča nekdanji Praznik 
pomladi, je bila zagotovo boljša od lanskoletne, 
tudi zato, ker so organizatorji tokrat vložili več 
dela in več denaija v organizacijo dvodnevnega 
dogajanja v starem delu mesta.
TRI KROŽIŠČA IN TRI NOVOGRADNJE
V Izoli smo pred kratkim dobili Civilno 
iniciativo »Gibanje za Izolo«, katere člani so 
strankarsko različno usmerjeni, idejno pa dokaj 
enotni v naporih za ohranjanje oziroma za 
smotrno izrabo prostora. Njihov glas se je prvič 
slišal ob napovedanem sprejemanju sprememb 
ZN marina, ob posegu na svetilniku in zdaj tudi 
ob javni razpravi o posegih na območju ob 
starem Zdravstvenem domu.
ZIN SO ŽE TUKAJ
V sredo, 23. junija, je bila v Rivieri novinarska 
konfemca, na kateri so predstavili letošnje 
aktivnosti Združenih iger narodov, ki potekajo 
pod okriljem Mladinskega sveta Izole oziroma 
njegove podružnice, društva Joung Voices.
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SVETILNIK VRNITI V PREJŠNJE STANJE ?
Vsa zagotavljanja županje Brede Pečan, da 
inšpektorji niso pravilno razumeli in 
interpretirali urbanistične informacije na osnovi 
katere so izvajali omenjena dela, so bila z 
zavrnitvijo pritožbe Komunale enostavno 
zavržena. Ministrstvo je kot drugostopenjski 
organ ugotovilo, da izvajalec in investitor nista 
imela ustreznih dovoljenj za takšna dela.
KOLESA IN ROLERJI NE SMEJO NA PROMENADO
Poleg občinskih redarjev bo v poletni sezoni 
občina letos plačala tudi devet študentov, da 
bodo med marino in Simonovim zalivom 
»varovali« pešpot pred skuteristi, kolesarji in 
rolkaiji. Študentje nosijo bele majice in modre 
hlače, na majici pa svojo identifikacijo.
DOLINA BO OSTALA, HIŠE PA NE
Natanko pred tednom dni je Vlada RS 
obravnavala in tudi sprejela svojo varianto 
nadaljevanja obalne hitre ceste na odseku 
Jagodje-Lucija. Vlada se je odločala med tremi 
variantami, očitno pa ni imela pred seboj tudi 
tiste, ki so jo pripravili v občini Izola. Tako se 
je med tremi »svojimi« odločila za najboljšo 
varianto, ki najmanj posega v Strunjansko 
dolino, čeprav tudi v tem primeru ne bo šlo 
brez rušenja nekaterih hiš. Po ocenah domačih 
urbanistov bodo morali rušiti 4 do 5 poslopij.
KODARINOVA, VIŠNJEVEC, DEKLEVA IN ŽBOGAR
Na slavnostni seji ob občinskem prazniku so se 
zbrali izolski občinski svetniki in številni
povabljenci, ki so ob tej priložnosti lahko 
čestitali letošnjim občinskim nagrajencem. Štirje 
so: Priznanje je prejel Zmago Višnjevec,
nagrado Tatiana Kodarin, naziv ambasadorja 
Izole pa sta prejela olimpijca Vesna Dekleva in 
Vasilij Žbogar.
EUROFESTJEŽIV
12. tradicionalni Evropski rokometnia festival je 
še en dokaz izkušenosti organizatorjev, ki so 
tokrat privabili v Izolo več kot 1000
udeležencev turnirja. Med častnimi gosti so 
letos poleg predstavnikov sponzorjev sedeli tudi 
veleposlanika Belgije in Romunije, predsednik 
olimpijskega komiteja Slovenije dr. Janez 
Kocjančič in severa izolska županja Breda 
Pečan, ki je kot predsednica organizacijskega 
odbora tudi odprla turnir.
SEŽANA ODPISANA, IŠČE SE NOVA LOKACIJA
Projekt enotnega sistema ravnanja z odpadki 
južnoprimorske odpadkovne regije (GOJUP) je 
zašel v resne težave. Po sklepu svetnikov 
občine Sežana iz katerega je moč razbrati, da 
ne bodo pristali na možnost, da bi pri njih 
imeli odlagališče za ostanek komunalnih 
odpadkov za vseh osem občin, ki so se 
povezale v konzorcij GOJUP so se članice 
znašle v dvomih kako in kaj.
KMETIJA TERAPEVTSKE SKUPNOSTI
V četrtek 8.7, je na izolskem Medljanu potekala 
slavnostna postavitev temeljnega kamna novega 
terapevtskega centra, ki bo namenjen zdravljenju 
in rehabilitaciji odvisnikov. Center je, kljub 
začetnemu skepticizmu, dobro sprejet med 
bljižnjimi stanovalci. Ti so sedaj pripravljeni 
tudi v širše sodelovanje. Center bo v osnovi 
deloval kot komuna oziroma zaščitena kmetija.
BO ARG0LINA VZDRŽALA BREZ STANOVANJ?
Na 16. seji so svetniki odločali o petih 
spremembah prostorskih planov za posamezna 
območja občine Izola. Še pred tem so na 
predlog županje umaknili odločanje o 
spremembi prostorskega plana za območje

Baredi - sv. Donat, kjer je bila načrtovana 
gradnja golf igrišča, saj vlada ni dala soglasja 
za takšen dokument. Zapletlo se je pri območju 
Marina, kjer je seveda bilo kar nekaj dvomov 
in neprijetnih vprašanj, na koncu pa so zapisali, 
da na tem območju ni možno graditi stanovanj 
ali turističnih prostorov za trg.
30 PRIVARČEVANIH IN NEPROFITNIH STANOVANJ
Včeraj, v sredo 21.7. so v občini Izola postavili 
temeljni kamen ob začetku gradnje 
stanovanjskega stolpiča 30 stanovanj, ki jih bo 
Stanovanjski sklad RS začel graditi v Livadah. 
Stanovanja bodo vseljiva predvidoma do meseca 
julija 2005. Že v jeseni pa v občini Izola 
načrtujejo še gradnjo 30 neprofitnih stanovanj.
IMAMO NEPOKLICNO ŽUPANJO
Za dobre tri mesece, do izteka mandata, so v 
poslanske klopi včeraj sedli štirje nadomestni 
poslanci, med njimi tudi izolska županja Breda 
Pečan (ZLSD). Izolska županja bo še naprej 
vodila tudi izolsko občino, vendar 
neprofesionalno, tako da ji bo poleg poslanske 
plače pripadalo nadomestilo v višini polovice 
plače, ki jo je prejemala kot poklicna županja.

Avgust
POL DOBRAVE JE V KRAJINSKEM PARKU
Prebivalci Jagodja in Dobrave so nezadovoljni 
zaradi načina njihovega sodelovanja pri 
sprejemanju Uredbe o krajinskem parku 
Strunjan in zaradi hitrosti s katero jim 
predlagatelji poskušajo »vsiliti« nekatere rešitve, 
o katerih pravzaprav niso imeli možnosti 
predhodno razpravljati. Na tem območju, ki je 
del izolske občine, živi približno 60 ljudi, če bi 
upoštevali tudi tiste mejne pa zagotovo preko 
100.

PRIHAJAJO NOVE HITROSTNE OVIRE
Območji umirjenega prometa, kjer bodo 
prednost pred avtomobili imeli pešci, postajata 
Pittonijeva in Bazoviška ulica. Na prehodu pred 
pokopališčem bodo namestili hitrostno oviro, 
varnejše bo tudij tudi prečkanje Cankarjevega 
drevoreda. Ovire, podobne tistim na Prešernovi 
cesti in prehodom pred policijsko postajo bodo 
namestili pred prehodi za pešce ob Ulici 
svobode in Bazoviški ulici.
MANDRAč-A UREJA DARJAN GORELA
Darjan Gorela, novinar in zunanji sodelavec 
televizije Koper Capodistria je prevzel funkcijo 
v.d. odgovornega urednika tednika Mandrač. 
Ker bo dosedanji urednik Drago Mislej Mef 
kandidiral na letošnjih volitvah, smo v 
uredništvu sprejeli sklep, da urednikovanje 
zaupamo Darjanu Goreli.
VASILIJU OLIMPIJSKI BRON
Izolani smo lahko ponosni. V Atenah smo na 
olimpijskih igrah dobili bronasto medaljo, ki jo 
je prijadral naš laserist Vasilij Žbogar, Vesni 
Dekleva pa je v posadki s Klaro MAučec 
medalja zbežala za las. Vasilijeva medalja in 
Vesnino četrto mesto sta tudi daleč najboljši 
jadralski uvrstitvi na olimpijskih igrah doslej. 
Obeta se sprejem olimpijcev kakršnega še 
nismo doživeli.

September
ARGOUNA BO ZRASLA "PO STAREM"
Malo pred zaključkom redakcije smo izvedeli, 
da je podjetje Argolina d.o.o. na Upravni enoti 
v Izoli že pred dvema tednoma (18. avgusta) 
vložila zahtevo za izdajo gradbenega dovoljenja 
po določilih starega, edinega veljavnega
zazidalnega načrta za območje nekdaje tovarne 
Argo.
PO STAREM, PO NOVEM ALI ODŠKODNINA ?
Ko gre za tako delikatno vprašanje kot je 
gradnja ob starem zdravstvenem domu sta dve 
možni rešitvi enostavno premalo a tudi tretja, 
na katero opozarja investitor in lastnik
zemljišča, Iztok Krumpak oziroma podjetje IGT 
d.o.o., ni prav nič boljša rešitev, saj so na 
parkirišču ob starem zdravstvenem domu, začeli 
izvajati dela, ki jih imajo zapisana v veljavni 
dokumentaciji in pripravljamo teren za gradnjo 
po starem ali po novem zazidalcu.
JAGODJE V KRIŽIŠČU INTERESOV
Krajanom krajevne skupnosti Jagodje-Dobrava, 
ki praznuje svoj praznik, se obetata kar dve 
novi cesti. Namesto betonske ceste, ki Jagodje 
povezuje z Malo Sevo naj bi prav kmalu 
zgradili novo vpadnico do Šareda, Kort in 
Malije, čaka pa jih tudi nadaljevanje gradnje 
hitre ceste do Lucije.
AMFORA JE ODPRTA
Stanovanjsko poslovni objekt Amfora v izolski 
marini je končno odprl vrata. Po dolgih letih, 
ko so gostje marine morali gledati neugledne 
zelene zidarske panoje, po servisne usluge pa 
zahajati v začasne kontejnerje, izolska Marina 
končno dobiva zgradbo, vredno svojega imena.
KAKO BESEDE BETON POSTANEJO
Na seji posebne komisije za skladen razvoj in 
posege v prostor so med drugim obravnavali 
tudi projekt pozidave Podbelvederja, ki 
predvideva gradnjo hotela, v razpravi pa so 
člani odbora zahtevali odmik hotelskega 
kompleksa od obale, nižanje gabaritov, 
zmanjševanje kapacitet in črtanje bazena na 
sedanjem parkirišču
SPOMENIK MEMORANDUMU ŽALJIV ZA ITALIJANE
Spomenik obletnici londonskega memoranduma 
je naletel na kar nekaj pripomb. Županji se 
postavitev ne zdi sporna, zato pa je naletela na 
ostro kritiko podžupana Silvana Sau-a, ki je 
spomnil, da je Memorandum veliko njegovih 
sonarodnjakov odgnal z njihovih izolskih domov.
FIREBALLI VESELI IZ IZOLE
V petek se je v Izoli končalo evropsko 
prvenstvo jadralskega razreda Fireball. 
Rekordnih 87 posadk je Slovenijo zapustilo s 
prijetnimi vtisi, zmagovalca Tomas Musil in Jan 
Stantejsky, ki sta po šestih letih ponovno 
osvojila evropski vrh, pa se zagotovo domov na 
Češko vračata z najprijetnejšemi spomini.

Oktober
ŽUPANJA JE DOBILA TUDI POSLANSKI MANDAT
Tudi tokratne državnozborske volitve so Izoli 
dale poslanca(ko) v državnem zboru. To je 
uspelo županji Bredi Pečan, ki je v Izoli zbrala 
1756 oziroma 27,29% glasov volivcev. V Izoli 
je imel veliko možnosti za izvolitev Drago 
Mislej Mef, vendar kljub dobremu rezultatu 
(24,72%) zaradi slabega rezultata LDS v 
postojnskem volilnem okraju, ni dobil mandata 
v DZ, tako kot Sandra Letica, ki je dobila kar 
18,73% izolskih glasov, vendar je bilo v 
primeijavi z deležem v drugih volilnih enotah 
to premalo za izvolitev

7



IZOLSKI LETOPIS 2004, IZOLSKI LETOPIS 2004
OKUSNA OBALNA PAŠTETA
Druga Obalna Pašteta v Shoto Klubu je uspešno 
za nami. V enem samem večeru, natančneje 
med soboto in nedeljo, se je zvrstilo sedem 
bendov, dva jezdeca plošč, eno tekmovanje 
srednj evropske borilne veščine (BEB fighting) 
ter kulinarična zakuska. Na dan volilnega molka 
je bilo v in okoli Shoto kluba kakšnega pol 
tisočaka mladih iz Izole in soseščine, ki so 
pokazali, da so in da tudi marsikaj 
ustvanalnega oočnejo.
JEREBU KOkCNO TUDI SATURNUS 
Andrej Jereb in Miran Kacin sta zasedla mesto 
na najvišji stopnički tudi na osmi zaporedni 
letošnji dirki. Reli Saturnus je tretja velika 
letošnja zmaga na reliju, ki je štel za evropsko 
prvenstvo. Kot je Andrej po koncu relija tudi 
priznal, mu prav osebno ta zmaga pomeni 
ogromno, saj se je v svojih najstniških letih 
prav na tej dirki dobesedno zastrupil z 
avtomobilizmom.
BO RUŠENJE CELO DRAŽJE OD GRADNJE ?
Gradbeni inšpektorji so v začetku tega tedna 
zagotovo presenetili odgovorne v izolski 
Komunali pa tudi vodstvo občine in Izolane. Na 
gradbišče sredi zelenice so namreč pripeljali 
gradbeni stroji in delavci pogodbenega podjetja 
iz notranjosti države so se lotili rušenja 
nedovoljenih posegov na območju izolskega 
Svetilnika. Porušili in prekopali so obe poti, ki 
sta v dobrem delu tudi betonirani, lotili pa so 
se tudi betonskih temeljev na katerih stojijo 
montažni objekte, ki jih je Komunala tam 
postavila že pred več kot letom dni.
PROBLEMI SO, KRAJANOV PA NI
V ponedeljek zvečer so bili krajani starega 
mesta vabljeni na Zbor krajanov, kjer naj bi se 
pogovaijali in dogovaijali o ureditvi prometa na 
Kristanovem trgu (tržnica) in sosednjih ulicah, 
povod za takšno razpravo pa so seveda 
nemogoče prometne razmere na tem območju 
starega mesta. Udeležba na zboru krajanov je 
bila, blago rečeno, skromna, saj je poleg 
strokovnih služb in drugih odgovornih (policija, 
redarstvo) bilo prisotnih le še dvajset ali 
trideset krajanov, med njimi pa je bilo 
presenetljivo malo tistih, ki jim je tržnica 
delovno mesto.
100 KONCERTOV »ZRELIH MUZIKANTOV«
V polni dvorani izolskega Kulturnega doma so 
v ponedeljek, 18. 10. pevci »Vala morja in 
Marinaio benda« iz Doma upokojencev Izola 
odpeli svoj 100. nastop, ki so ga dosegli v času 
8-letnega delovanja. Razpoloženje v dvorani je 
bilo veselo. Pevci sami so z zadovoljstvom 
odpeli svoj program in z vso podporo publike, 
ki jih je ves čas aktivno spremljala, sodelovala 
ter nagrajevala pevce z burnim ploskanjem in 
petjem hkati, ustvarili čudovit večer.
3. FESTIVAL ANIMIRANEGA FILMA
S podelitvijo izolskih maskot Bepijev se je v 
soboto končal tretji festival slovenske animacije. 
Na sprejemu, ki je sledil podelitvi nagrad je 
bilo že slišati prve ocene tretjega festivala. 
Obisk je bil je bil zadovoljiv, ponudba fdmov 
tudi, organizacija dobra in zato organizatorji že 
razmišljajo o tem, da bi bienale spremnih v 
vsakoletni pregled produkcije filmske animacije 
pri nas.
SLOVESKI RIBIČI VICEPRVAKI
Slovenska športno ribolovna državna 
reprezentanca v lovu s palico iz zasidranega 
čolna je na 40. Svetovnem prvenstvu v 
Sesimbri na Portugalskem od 16. oktobra do 
23.oktobra 2004 med 15. državami osvojila 2. 
mesto.

November
ZA OBNOVO PARKA 30 MILIJONOV
Delavci Komunale te dni že temeljito
prenavljajo Trg padlih, ki je doživel temeljito 
javno razpravo v kateri so udeleženci podprli 
ureditev parka, ki je bil zadnja leta v res 
slabem stanju. Obnova parka bo namreč veljala 
približno 30 milijonov tolarjev, kar vključuje 
projektiranje, urejanje poti, zamenjavo robnikov 
postavitev namakalnega sistema, osvetlitev,
ozelenitev in še kaj.
LJUBLJANA IMA KOLIZEJ, IZOLA IMA KOLOSEJ
Izola ima nekaj svojih pečatov, enega pa prav 
zdaj dodaja Stavbenik oziroma Primorje, ki je 
investitor drugega stanovanskega kompleksa 
med Ulico oktobrske revolucije in Prešernovo 
cesto. In če smo se te arhitektonske betonske 
gmote nekako že navadili bomo potrebovali 
veliko več razumevanja in tolerance pri
ocenjevanju novega stanovanjskega kompleksa, 
ki je zdaj že pod streho v neposredni soseščini 
prejšnje zgradbe.
ZA UPOKOJENCE JE OKTOBER POSEBEN MESEC
18. oktobra je Društvo upokojencev Izola v 
sodelovanju z Rdečim križem Izola in Domom 
upokojencev Izola pripravilo že 24. teden 
starejših občanov. Pripravili smo več zanimivih 
prireditev in predavanj, zakonca Benčič sta v 
dvorani rdečega križa prikazala lepo zbirko slik 
iz Istre in dva videa, literarna skupina je v 
hotelu Delfin pripravila dobro obiskano
predstavitev svoje nove zbirke Šepetanja 3. V 
okviru tedna starejših občanov pa ko leto 
pripravimo tudi nekaj predavanj o našem zdravju.

BACHUS JE KRSTIL 96 NOVIH GOSTINCEV
Srednja gostinska in turistična šola Izola je že 
petnajstič zapored v dnevih pred Martinom 
organizirala krst mladih gostincev. Na 
gostinskem krstu so bodoči gostinci v 
prisotnosti svojih staršev starejšim kolegom 
obljubili, da bodo svoje bodoče delo vestno 
opravljali in uspešno prišli do konca šolanja. 
Zapriseglo je 27 kuharjev, 7 natakarjev, 16 
gostinskih tehnikov in 46 turističnih tehnikov.
KONČNO UMERTNA TRAVA IN REFLEKTORJI
V petek, 19. novembra so s slovesnostjo predali 
namenu pomožni nogometni igrišči z umetno 
travo in osvetlitvijo za večerne in nočne 
treninge ali tekme. Večje igrišče meri 3.400 
kvadratnih metrov, manjše pa 2.610 kvadratnih 
metrov. Igrišči sta primemo osvetljeni, kar 
omogoča igranje tudi v večernih urah, ustrezno 
ograjena in urejena. Igralna površina je umetna 
trava, ki so jo položili na drenažni asfalt, kar 
preprečuje zastajanje vode.

December
REX JE DOBIL PLOŠČO
Ob 60 letnici potopitve nekdanjega ponosa 
svetovnega ladjevja je bilo v palači Manzioli 
predavanje in razstava slik o Rexu, ki sta ga 
skupaj pripravila Samoupravna skupnost 
Italijanov občine Izola in Marjan Kralj, ki se že 
vrsto let ukvaija z zbiranjem vsega kar je 
povezano s to ladjo. Dan pred tem pa so na

skalo, prav v bližini premca potopljene ladje, 
namestili spominsko marmorno ploščo, ki jo je 
izdelal Marjan Motoh.
KDO BO MORAL ZATEGNITI PAS?
Priprave osnutka proračuna sicer potekajo daleč 
od oči in ušes novinarjev, vseeno pa smo 
izvedeli, da so ob prvem pregledu prihodkov in 
načrtovanih odhodkov ugotovili, da v občinski 
blagajni manjka več kot milijarda in pol tolarjev 
prihodkov, če bi hoteli pokriti vse, kar so 
načrtovali in vse, kar bi porabniki želeli.
IMAMO POKLICNEGA PODŽUPANA
Ponedeljkova 18. redna seja občinskega sveta bo 
ostala zapisana v zgodovini izolskega političnega 
življenja tudi po tem, da smo prvič (vsaj v 
povojnem času) dobili poklicnega podžupana. 
Občinski svetniki so na predlog županje Brede 
Pečan namreč z prepričljivo večino podprli 
imenovanje Igorja France, svetnika in
podpžupana iz vrst LDS, za poklicnega
podžupana občine Izola.
300 STRANI 0 SVETILNIKU NI ZADOSTOVALO
Izolski občinski svetniki so se, kljub obsežnemu 
dnevnemu redu 18. seje, prebili tudi do točke, 
ki je bila namenjena posegom na svetilniku, 
opremljena pa z gradivom kakršnega novinarji z 
večdesetletnimi izkušnjami na lokalni ravni ne 
pomnijo. Vsi občinski svetniki so namreč dobili 
v pripravi te točke gradivo, ki je obsegalo 
preko 300 strani. Razprava je bila dokaj dolga 
a ni pripeljala dlje od ugotavljanja krivde za 
odločitve, ki so jih inšpektorji in Ministrstvo 
ocenili kot napačne, na občini in v JP 
Komunala pa so prepričani, da so pravilne.
LOGISTIČNI CENTER BO POLICIJSKA POSTAJA
Na seji občinskega sveta je županja Breda 
Pečan podrobno predstavila koncept logističnega 
centra policije za Šengensko mejo, občinski 
proračun pa bi bil s prodajo zemljišč bogatejši za 
nekaj več kot 138 milijonov tolaijev. Naslednji 
dan pa so iz generalne policijske uprave 
sporočili, da v Izoli sploh ne nameravajo graditi 
takšnega logističnega centra ampak iščejo prostore 
za preselitev postaje prometne milice iz Kopra, 
dolgoročno pa tudi izolske policijske postaje.
BELVEDERE IZ SOCIALIZMA V NOVE ČASE
Novi lastniki HIP Belvedere so se pred časom 
že odločili za obnovo mestnega hotela Marina, 
ki so jo dokončali v tem letu, zdaj pa je na 
vrsti ureditveni in obnovitveni poseg v hotelski 
kompleks na hribu. Najprej so morali naročiti 
izdelavo prostorskih dokumentov in šele na tej 
osnovi bodo lahko dobili vsa ostala dovoljenja. 
Načrtujejo gradnjo pokritega bazena z wellness 
centrom, pokrite prehode iz enega objekta v 
drugega in vzporedno s tem tudi ureditev 
pokritih parkirnih prostorovjn premik ceste.
LUCIANO KONČAL, BENČIČ ZAČEL NOVO LETO
Kar dva prezgodaj umrla izolska umetnika bosta 
obeležila konec tega in začetek naslednjega leta 
s svojima preglednima razstavama. Obalne 
galerije so za konec tega leta pripravile 
pregledno razstavo fotografij Luciana Kleve, 
istočasno pa so sredi obsežnih priprav za 
pregledno razstavo likovnih in tudi drugih del 
Borisa Benčiča. Kustosinja obalnih galerij Majda 
Božeglav Japelj prav zdaj namreč išče še zadnje 
informacije o delih Borisa Benčiča, ki jih 
sorodniki, galeristi ali kupci morda še niso 
posredovali pripravljalcem razstave.
Le malo manj dela je bilo s pripravo pregledne 
razstave fotografij Luciana Kleve, saj sta bila 
oba umetnika »umetnika« v pravem pomenu te 
besede, to pomeni, da nista imela nobenih 
urejenih evidenc ali zapisov o tem, kje so
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Vedno znova prižigamo luči na novoletni jelki 
in vedno znova si izrekamo iste besede za srečo.

Pot do nje pa najde le tisti ki ima v sebi moč postati drugačen, 
vedno bolj miren in spokojen v srcu, 

vedno bolj iskren do drugega, 
vedno bolj hvaležen za čudež življenja.

Prijetne praznike ter veliko zdravja, sreče 
ter nadaljnjega dobrega sodelovanja 

v prihajajočem letu 2005

Kolektiv
Zdravstveni dom Izola



Vasilij Žbogar 
športnik Slovenije 2004
TAKŠNEGA LETA PA ŠE NE
Leto 2004 bo z zlatimi črkami 
ostalo zapisano v zgodovino, ne 
le športne ampak cele Izole. ZA 
takšen naziv so poskrbeli jadralci, 
pa ne le oni, saj so bili zelo 
uspešni tudi veslači pa športni 
ribiči, rokometaši in nogometaši, 
odbojkarice in tekmovalci v 
borilnih veščinah, balinarji in še 
kdo. Pa vendar so naziv 
najboljših letos prevzeli jadralci, 
saj sta samo Vasilij Žbogar in 
Vesna Dekleva pobrala toliko 
odličij, kot jih že dolgo niso vsi 
jadralci skupaj. Eden od viškov 
tega izolskega športnega leta je 
bila tudi podelitev priztnanj 
najboljšim športnikom, ki jo 
vsako leto pripravi Društvo 
športnih novinarjev Slovenije 
(DŠNS).
Ker drugače sploh ne more biti, le 
na prestolu, ki gre najboljšemu 
slovenskemu športniku v leto 2004 
prav Vasilij Žbogar, lanski evropski 
prvak v laserju, letos pa bronasti 
na 01 V Atenah. Vasilij je olimpiado 
odvozil sproščeno in dokaj 
zanesljivo, čeprav ne povsem 
brez hudih pritiskov javnosti. V Atenah je 
celo živel ločeno od ostalih slovenskih 
jadralcev, ob svojem Irskem trenerju, kar 
je očitno bila dobra odločitev. Vasilij je 
namreč po naravi veseljak in kdo ve, 
kako bi bilo s koncentracijo, če bi 
atensko jadralsko hišo spremenili v veselo 
domovanje mladih jadralcev. Da je res 
veseljak je pokazal tudi ob velikem 
sprejemu, ki so mu ga v Izoli pripravili 
Ribari in drugi navijači, hkrati pa se je 
razvil tudi kot medijska osebnost, saj je 
bil v dneh od olimpiade takorekoč 
nenehno pod žarometi. Če k temu dodamo 
še, da se je to zgodilo prav ob 50 - 
letnici njegovega kluba JK Burja, potem 
je na dlani, daje bilo leto res izjemno.
Med športnicami je zaradi olimpijskega 
brona v teku na 800 metrov najboljša 
Jolanda Čeplak, ker je pač medijsko 
mnogo bolj podprta športnica kot 
judoistka Urška Žolnir, ki se ji je v 
Atenah zgodila prava pravljica.

KAPUČINO

V konkurenci ženskih ekip v Individualnih 
športih pa sta (tako kot lanil brez
konkurence na vrhu Izolanka Vesna
Dekleva-Pauli in Ankarančanka Klara Maučec, 
letos 2. na svetovnem prvenstvu v razredu 
470 v Zadru (lani sta bili srebrni na EP v 
Brestu! in osmoljeni 4. na 01 v Atenah.
Ker sta imeli na SP v Zadru Vesna in Klara 
na dosegu tudi naslov svetovnih prvakinj, v 
Atenah pa se jima je najmanj bron izmuznil 
prav v končnici regatnega programa (med 
zadnjo, 11. regato, sta bili po posameznih 
stranicah regatnega polja začasno tako srebrni 
kot bronasti, na koncu pa četrti), se bosta 
najboljši slovenski jadralki iztekajočega se 
leta večno spominjali tudi kot malce 
(ne)srečnega.
Športni novinarji so za najboljšo slovensko 
ekipo v kolektivnih igrah izbrali rokometaše 
Celja Pivovarne Laško (70), veslača Iztok 
Čop in Luka Špik sta dobila nagrado za 
najboljšo ekipo v individualnih športih (111), 
nagrado za fair play pa je prejel Miran 
Stanovnik (64), ki je ob tej priložnosti dobil 
tudi evropsko nagrado za fair play.___________

Jadranje
VESNA IN KLARA DO PEKINGA
Najboljši slovenski jadralki Vesna 
Dekleva-Pauli in Klara Maučec 
sta se po tehtnem razmisleku in 
pogovorih z odgovornimi ljudmi 
v Jadralni zvezi Slovenije 
odločili, da bosta nadaljevali 
skupno pot v olimpijskem 
dvosedu 470. Končni cilj so 
olimpijske igre leta 2008 v 
Pekingu, vmesnih pa je veliko - 
od sredozemskih iger prihodnje 
leto v Almerii v Španiji do 
vsakoletnih evropskih in 
svetovnih prvenstev.
Fiokistka Klara Maučlec, ki je s 
službo v Slovenski vojski rešila 
enega od najpomembnejših 
problemov, je razložila, da sta z 
Vesno bili na križišču, ker sta 
dobili občutek, da za njuno 
športno pot ni zanimanja navkljub 
četrtemu mestu na 01 v Atenah. 
»Jadranje na najvišji ravni je 
visok profesionalizem, v katerem 
ni prostora za improvizacijo. Z 
Vesno imava visoke cilje, ki jih 
lahko dosežemo le, če bova na 
ravni naših tekmic,« je Klara 
pojasnila, zakaj sta po igrah v 
Atenah in najboljšemu dosežku v

------------  karieri razmišljali o slovesu.
Krmarka Vesna Dekleva, ki se je pred 
kratkim poročila in svojemu imenu in 
priimku dodala še priimek Pauli, imena 
trenerja, okrog katerega se ta čas vse vrti, ni 
želela izdati. Pravi, da je še prezgodaj, 
oziroma da se še pogovarjajo z odgovornimi 
ljudmi iz zveze, kako ga plačati in kakšen 
status bo imel. »Za mnoge bo to zagotovo 
veliko presenečenje. Je strokovnjak iz 
Slovenije,« pravi najuspešnejša slovenska 
jadralka zadnjega desetletja. Slo naj bi za 
izolskega strokovnjaka. Novi projekt Vesne 
Dekleva-Pauli in Klare Maučec naj bi po 
izračunih stal od 10 do 15 milijonov tolarjev. 
(Vito Divac - Delo)

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju c

www.izolanka.com
m. .'jvasmiš
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POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Samo še en obrat in začeli bomo znova. 
Nekaj nostalgije seveda ostaja, bilo je veliko 
vsega, tudi lepega. Vsega nam ni uspelo 
postoriti, bili pa smo prisotni tudi pri 
največjih stvareh. To, da svet ne more brez 
nas je že zgodovina, novo leto novi izzivi.

Bilanc in računov bo skoraj težko zapisati, saj 
je večina športnikov in klubov šele na pol 
poti. Že bežni okvirji kažejo, da smo uspešni. 
Naštevati, kaj vse nam je uspelo, verjetno bi 
kaj pozabil, toda vsaj tisto najžlahtnejše je 
vredno ponoviti. Imamo olimpijsko medaljo, 
imamo tudi svetovne prvake, blešči se nekaj 
evropskih medalj. Doseženega se ne bi 
sramovali tudi močnejši (tako številčno kot 
finančno) in vendar imam občutek, da nismo 
vsega izkoristili in še vedno godrnjamo. 
Morda pa nas ta naša mentaliteta tudi drži 
takovisoko.Vprašanje, koliko časa bomo lahko 
vzdržali tak tempo? Vse napovedi, tudi tiste 
gospodarske niso najbolj rožnate. Šport naj bi 
bil eden večjih porabnikov proračuna, v 
resnici pa vemo, da eni životarijo, drugim pa 
je kar lepo postlano. Tudi še tako poštena

delitev bi bila vprašljiva saj nismo vsi 
dovzetni za iste stvari. Pohvalno pa je, da 
smo pri stvareh, ki so bile nacionalno 
zahtevne zelo enotni.Ostaja seveda še 
vedno tudi lokalpatriotizem, saj brez tega 
tudi uspeha in napredka ni. Večina izolskih 
klubov in društev se je že poslovila od 
starega leta nekaj dni za praznovanje in 
ritem sc bo ponovil. Tudi moja inventura ne 
bo dolga. Skušal sem z mojimi očmi videti, 
morda mi je kaj zbežalo ( očitek opozicije), 
toda v novem letu bomo boljši. Vsem 
šprtnicam in športnikom želim obilo vsega, 
veliko dobrih rezultatov in osebnih 
zadovoljstev.___________________________

www.goldenindex.com
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Odbojka
FESTIVAL ODBOJKE NAPOLNIL IZOLO
Tradicionalni novoletni odbojkarski turnir v Izoli postaja vse bolj 
uveljavljen in zdaj bi lahko že rekli, da gre za največji otroški m 
mladinski ženski odbojkarski turnir v Sloveniji. Ženski odbojkarski 
klub Iz Izole je na deseti festival odbojke privabil 32 ekip iz šestih 
držav, zagotovo pa so najbolj opazne ameriške odbojkarice, ki so v 
Izoli prisotne s kar štirimi ekipšami.
Kot je povedal direktor in neutrudni organizator turnirja, Goran 
JOViČiČ, so med udeleženci kadetske in mladinske ekipe štirih zveznih 
držav ZDA, ki prav v Izoli začenjajo evropsko turnejo. V rokometni 
dvorani in v dvorani OŠ Livade pa sicer nastopajo klubske in 
reprezentančne selekcije mlajših in starejših deklic, kadetinj ter 
mladink. Primorsko odbojko zastopata tudi mladinski državni prvak 
Luka Koper in tretjeuvrščeni Hit Nova Gorica. Manjkal ne bo niti 
podprvak InfOHd iZ Maribora. Med boljšimi ekipami velja omeniti 
kadetsko reprezentanco Bosne in Hercegovine ter mladinskega 
podprvaka Srbije in Črne gore, Poštar iz Beograda. Tradicionalni
hrvaški udeleženci festivala so Poreč, Rijeka in zagrebška Mladost 
ter še nekateri italijanski klubi.
Festival ima poleg športnega tudi družaben pomen, pa tudi 
turističnega, saj so nekatere reprezentance lepo popolnile decembrsko 
turistično zatišje v izolskih hotelih. Vsega skupaj je v Izoli namreč 
več kot 500 udeležencev in spremljevalcev.
Povejmo še, da bo danes ob 10. uri na vrsti polfinale, ob 12. uri pa 
finale jubilejnega 10. festivala odbojke v Izoli.

KAM PO PRIMERNO DARILO?
Darilo, namenjeno dobremu počutju ali zdravju je vedno pravo 

darilo, gotovo bo lepo sprejeto in koristno uporabljeno.
Nekaj idej?

Anatomski vzglavnik, masažna banjica za noge, inhalator, perilo 
moči (energija iz okolice naravnost v vaše telo), vodni filtri in 
vodni vrčki (nič več nakupov vode v plastenkah), kozarci za 

pijačo proti stresu ali za hujšanje, merilnik krvnega tlaka, 
protibolečinski stimulator, brezkontaktni termometer, lučka iz 

kristalov kamene soli, relaksacijska in protistresna kozmetika. 
Ste odkrili pravo?

Ob večjem nakupu pa vas obdarimo tudi mi.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

Tajski boks
PUP0VAC T0KHAT BRUCI
V Kutini na Hrvaškem je 11. decembra potekal 8. mednarodni 
kickboxing turnir Croatia Open, ki velja kot druga največja tovrstna 
prireditev v Evropi, na tokratnem pa je sodelovalo več kot 800 
borcev iz 90 klubov celega sveta. Tekmovali so v disciplinah light, 
šemi, fiill contact, low kick in glasbenih formah.
Izolan Peter Pupovac je v discplini low kick do 81 kg -seniors 
zasedel drugo mesto, čeprav v low kick-u navadno ne tekmuje, saj je 
slovenski raprezentant v Tajskem boksu do 81 kg (Muay Thai), ki 
ima s to disciplino le nekaj sorodnih tehnik.
V četrtfinalu je z zadnjim (levim) direktom knockoutiral Hrvaškega 
nasprotnika v prvi minuti prve runde, plfinalni boj je zmagal zaradi 
premoči v začetku druge runde po predaji borbe Bosanskega 
nasprotnika, v finalu pa se ni boril zaradi poškodbe rebra, ki jo je 
dobil v polfinalu. V finalnem dvoboju bi se moral boriti proti Mariu 
Valentiču, protežirancu znanega K-l borca Branka Cikatiča, ki je 
prav tako končal vse boje predčasno.
Kickboxing low kick je podoben dobro poznani fiill contact 
disciplini. Razlikuje se v tem da je udarna površina, poleg zgornjega 
dela telesa, razširjena tudi pod pasom. Borbe potekajo v ringu.

POMAGAJMO ŽRTVAM TSUNAMI-JA
Rdeči križ Slovenije sc je odzval na apel Mednarodne federacije Rdečega križa in 
Rdečega polmesecaDanes na zbiranje 7,5 milionov švicarskih frrankov za 
prizadete ob katastrofalnem potresu v jugovzhodni Aziji in se vključil v akcijo 
zbiranja pomoči. Rdeči križ Slovenije prosi vse, da po svojih najboljših močeh 
pomagajo in nakažejo sredstva na:
TUR NLB 02922 “ 0019831742, sklic: 4014, s pripisom „Potres JV Azija“.
Z jutrišnjim dnem, 29.12.2004, lahko darujete tudi preko sporočil SMS:
Darovani znesek enkratnega sporočila je 230 tolarjev!
- ključna beseda - CONAMI - ŠtBVHKfl 1919
Denar bomoy posredovalilali Mednarodni federaciji RKKdcčega križa in Rdečega 
polmeseca v Ženevo.
Vsem darovalcem iskrena hvala!

ŠPORTNA ZVEZA IZOLA IN MANDRAC IŠČETA 
NAlPOPIIURNEJŠEliA IZOLSKEGA ŠPORTNIKA IN ŠPORTNICO
Nadaljuje se akcija izbiranja najpopularnejšega športnika in športnice 
Izole v letu 2005. Tudi tokrat izbirati S POniOCjO glasovnic, ki so 
objavljene v tej in še dveh naslednjih številkah MandraČa. Glasovnice 
pošljite ali prinesite na naslov: Mandrač, Veliki trg 1, 6310 Izoila.
Mnogi pa glasujeloi s pomočjo glasovanja po internetu na spletni 
strani Mandrača. Zadnji dan glasovanja je ponedeljek 17.12. do 14 ure.

Povejmo, da so se mnogi 
že organizirali in enotno 
glasujejo po internetu, 
posebej domiselni pa so 
bili v VK Argo, kjer so 
ob svojem novoletnem 
sprejemu vsi tekmovalci 
in vodstvo podpisali 
podporo veslačici MAjdi 
Jennan in veslaču Binetu 
Pišlarju, ki sta, zanimivo, 
oba iz sosednjega kluba 
VK Izola. Bravo.

Podelitev bo v petek 21. februarja 2005. v Manziolijevi palači.
VAbljeni k glasovanju.

NAJPOPULARNEJŠA
ŠPORTNICA - ŠPORTNIK 2005
ŠPORTNICA

ŠPORTNIK



DELAVSKA HRANILNICA d.d.
Ljubljana

I/ SPOŠTOVANE OBČANKE IN
OBČANI OBČINE IZOLA £/

V

Želimo Vam, da bi bili v letu 2005 Vaši spremljevalci 
sreča, zdravje, dobra volja in uspeh.

K Vaši dobri volji pa naj prispevata tudi izjemna varčevalna in kreditna ponudba 
Delavske hranilnice:

1. Varčevanje brez konkurence:
• VEZANE VLOGE - obresti od 4,00 % do 4,90 %;
• OBROČNO VARČEVANJE - obresti od 4,50 % do 5,00 %;
• RENTNO VARČEVANJE - obresti od T +2,80% do T+ 3,00 %.

2. Zelo ugodni gotovinski krediti:

do 1 leta - 6,70 % od 1 leta do 3 let - 7,30 % od 3 let do 7 let - 7,80 %
Kreditojemalci, ki imajo osebni račun v hranilnici imajo lahko še za 0,5% znižano obrestno mero in ne plačajo 
stroškov zavarovanja.

Informativni izračun:

Glavnica
kredita

Število
anuitet

Obrestna
mera

Anuiteta Stroški
odobritve

Stroški
vodenja

Interkalarne
obresti

Efektivna 
obr. mera

1.000.000,00 36 6,80 % 30.893,00 15.000,00 200,00/mes 2.871,80 8,32 %

3. Še ugodnejši namenski krediti:
- za oddih v slovenskih zdraviliščih, 9 mesečni kredit, BREZ OBRESTI in drugih stroškov;
- za protivlomna vrata, 12 mesečni kredit, samo 3% obrestna mera, brez drugih stroškov;
- za nakup računalniške opreme, 12 mesečni kredit, samo 3% obrestna mera, brez drugih stroškov;

r>
Vaš osebni obisk v
Podružnici Delavske hranilnice v Kopru, Gortanov trg 1, 
ali telefonski klic na številko 05 626 2716, 
pričakujemo vsak delovni dan 
od 8.00 do 17.00 ure.
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Pripelji svojo babico v kino!
Pozdravljeni prijatelji filma in babic!
Mednarodni filmski festival Kino Otok se vrača domov - v Izolo 
prihaja zmagovalni film prvega festivala po izboru občinstva: 
Babica ruske režiserke Lidije Bobrove. Kot predfilm bo Babico na 
poti po kinematografih spremljala mesarska ljubezenska zgodba 
Srce je kos mesa, kratki film Jana Cvitkoviča.
Ob tej priložnosti smo v 
Slovenijo povabili glavno
igralko Babice, Olgo
Oniščenko, ki bo prisotna tudi 
na predpremiemi projekciji v 
izolskem kinu Odeon.
Prijazno vas vabimo, da se 
nam pridružite na filmu in
klepetu z gostjo.
Projekcija bo v torek, 11. 
januarja 2005 ob 18. uri, 
pospremili jo bomo s 
posebno akcijo: Pripelji
svojo babico v kino! (in ji podarimo brezplačno vstopnico)._______

JANEZ IN MARIJA JANEŽIČ MED 
OSNOVNOŠOLCI V MESTNI 
KNJIŽNICI IZOLA
V tednu pred šolskimi počitnicami smo v veliko čitalnico naše 
knjižnice povabili Janeza in Marijo Janežič, zbiratelja starin iz 
Kopra, ki imata v mestni knjižnici tudi stalno razstavo okrog 700 
starih igrač.
Na srečanje z njima smo povabili otroke iz treh četrtih razredov 
devetletke osnovne šole Vojke Šmuc. Pokazala in predstavila sta nekaj 
starih igrač, nato pa sta se z otroki pogovarjala o zbiranju, zbirateljstvu 
in o starih igračah. Kaj vse so lahko otroci od njiju izvedeli in koliko 
so tudi sami povedali! Janez Janežič je začel zbirati predmete že v 
otroštvu in kako vesel je bil, ko je poslušal otroke, ki so z 
navdušenjem pripovedovali, kaj vse tudi sami zbirajo: prtičke,
razglednice, pisma, pisemske ovojnice, zamaške, značke... oglasil se je 
celo deček, ki ima doma zbirko 4000 znamk! »Pa saj vi ste ta pravi 
zbiralci!«, jih je pohvalil Janez Janežič, »s ta pravimi se pogovarjam!«

Spraševali so prav vse, katere predmete najraje zbira, kateri je njegov 
najljubši predmet, koliko časa se že s tem ukvarja, koliko predmetov že 
ima... Ko so ga poslušali, kako je ob starih igračah in drugih 
predmetih pripovedoval o načinu življenja naših prednikov, so tudi sami 
marsikaj dodali iz svojih izkušenj z dedki in babicami. Tako niso bili 
prav nič presenečeni, ko jim je gospa Marija povedala, da se je kot 
majhna deklica igrala s punčko iz koruznega storža s koruznimi laski, 
ki jo je oblačila v cunjice. Tudi njihove babice so imele take punčke! 
Pa celo iz polen so bile, če ni bilo koruze! V prijetnem in poučnem 
pogovoru, ki se je mimogrede zavlekel na debelo uro in čez, so .skupa 
prišli do ugotovitve o tem, kako pomembno je, da imamo spoštljiv 
odnos do starih predmetov, ki so del naše dediščine, prav vsi in da 
skrbi za dediščino ne smemo prepuščati le muzejem. Vsak naj bi imel 
doma vsaj nekaj predmetov, ki so spomin na prednike, dedke in babice, 
pradedke in prababice, brez katerih tudi nas ne bi bilo.
Zbirateljema se iskreno zahvaljujemo za prostovoljno sodelovanje, šolarjem, ki 
smo jih vedno veseli ter njihovim prijaznim učiteljicam pa za obisk. (Š.P)

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

Prisrčno vabi otroke od četrtega leta dalje na ure pravljic, ki so vsak torek in vsako 
sredo od 17. do 18. ure v stekleni pravljični sobi v Mestni knjižnici v Livadah, Ulica 
OF 15. Ure pravljic so ob torkih v slovenskem, ob sredah pa v italijanskem jeziku s 
slovenskim prevodom. Vsaki uri pravljic sledi likovna ali gledališka ustvarjalnica.
Pridružite se nam, veseli vas bomo! Le na copatke ne pozabite!_______________

GALERIJA LOŽA KOPER 
PALAČA GRAVISI KOPER

LLCIANO KLEVA
21. g. 1954-23.12.2003

pregledna 
razstava 
fotografij

Trajanje razstave: 
od 23.12.2001- 

27.2.2003

JANJA SEVER V 
PALAČI MANZIOLI

razstava slik na svili in 
tekstilnega oblikovanje.

Razstava bo trajala do konca meseca

galeri jall\ SUIj A
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03 H JI JI I I E? D It JI J^ BVa
Skupinska prodajna razstava m ALI rUKIVIAT
Območna izpostava JSKD Izola 
razstava fotografij
B & R EaTREME

:

v J.- ■vTp,

JSKD
v ulica Girodana Bruna 6 Izola

soiiciifl nvoHHijii
avtorjev Aleksandra Bančiča in 
Damiana Fischerja
Razstava je na ogled do 6. januaija 2004 
ob ponedeljkih, sredah in petkih med 17. in 19, uro.

galerija ALGA
Galerija je odprta: v ponedeljek od

Na ogled je razstava slik različnih avtorjev. Slike je 
mogoče kupiti, prav tako drobne okrasne predmete.

[alerija je odprta: v ponedeljek od 17.00 do 19.00, od torka do petka od 10.00 do 12.00 ter 
od 17.00 do 19.00, ob sobotah je galerija odprta od 10.00 do 12.00 Info: 05/641 84 39

KINO ODEON - Art kino
30.12.ob 18.30 LJUBEZEN IN VSE OSTALO - ANVTHING ELSE Režiji HMIlen 
30.H31.12.ok20.30 tore 2.12005ob 18.30 ACC0RDI0NTRIBE 
Glasbeni dokomentaroc o komunikativni in povoinvalnl moči glasbo. Nastopajo evropski virtuozi na harmoniki 
med nllml Radko Ribič Režiser: STEFAN SCHINIETERT
3112. ob 18^0 tor 2.12005 ob 20.30 lor 3. In 4. lob 18.30 
TELESNI ČUVAJ - MAN 0F FIRE Režiser:Tony Scott
3. in 4. lob 21.00 ter 5.ln6.1ob18.30ALIEN PROTI PREDAT0RJU
Režila In scenarli: Paul W.S. Anderson
5.-8.lob20.30 SAMOTARJI - L0NERS Režija:DavidOndriček;
Gl. Vloge: IRKA SCHKEIDEROVA, SASA RASILOV, LARINA NITEVSKA, IVAN TROJAN

PRAZNIČNI DECEMBER V
KNJIGARNI

u£<h it . ZA«»VH

* moje revo Čudovito
RAZISKOVANJE SVETA
bj.;#- . — ■ ,-■*> -rn5,. -   ■

'ičJB.

LEBRDS
POSEBNO UGODNA - PONUDBA 
IZOBRAŽEVALNIH CD ROMOV ZA OTROKE 
OD 4 LETA NAPREJ.
Praktične knjige, leposlovje za odrasle in otroke, 
videokasete, družabne igre, ovojni papir in darilne 
vrečke.
Knjižna darila vam brezplačno zavijemo. Pridite v 
center mesta, v knjigarno Libris na Manziolijev trg, vsak 

dan od 9-12.ure in od 16-19. ure. V soboto od 9-I3.uk. Imamo spletno trgovino 
odprto vsak dan v letu na naslovu: www.libris.si.
Pokličite nas na telefon 6400135- Prijetne praznike vsem Izolanom!

pip
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Bilanca Shoto kluba

STRAH IMA POD BELVEDERJEM VELIKE OČI
In še vedno smo tu! Končalo se je še eno dolgo leto in mi še vedno 
kolikor toliko neovirano delujemo na tistih nekaj kvadratnih metrih 
naše neurbanizirane obale. In kaj se je letos sploh zgodilo v tisti 
“podizolski” luknji? Vsekakor marsikaj.. Po prvem, lanskem letu, ko 
smo se še učili na lastnih napakah, smo letos že ugotovili kako ta 
scena deluje in se ji seveda prilagodili. Nekaj prostovoljcev nas je 
pljunilo v rokave (vihati jih več ne smemo, pa bomo to drugače 
izpeljali...) in v odmirajočem letu organizirali 65 glasbenih dogodkov 
(kar bi bilo nekaj več kot dva meseca vsakodnevnega programa) na 
katerih je igralo 135 posameznikov ali skupin z Obale, Slovenije, 
Evrope in celotnega Ameriškega kontinenta. Poleg tega smo čez 
poletje organizirali glasbene delavnice, na katerih so glasbenih, 
večinoma jazzersko namazanih vrlin, učili priznani glasbeniki iz naših 
krajev, pa tudi iz bivših naših krajev in Avstralije Na programu smo 
imeli tudi predstavitve novih knjig, projekcije neodvisnega filma, 
čajne delavnice, turnirje virtualnega nogometa in seveda preproste, s 
prijetno pomirjajočo glasbo in čajno aromo napolnjene večere. Poleg 
tega pa so tudi člani izolskega KIŠD-ja čez poletje na naši terasi 
organizirali drumVbass večere in tako zapolnili tisto vrzel 
elektronske subkulture, ki jo pač aktivni člani Shoto kluba ne 
obvladamo. Poleg tega smo v samostojni režiji (s podporo KIŠD-ja) 
organizirali dva festivala: prvi, Obletnica Shoto Iduba, je bil 
nekakšna revija skupin, ki so tako ali drugače s svojo prisotnostjo in 
pomočjo pripomogle k našemu obstoju, drugi, tradicionalna Obalna 
Pašteta, tokrat že v drugi izdaji, pa je festival namenjen najbolj aktivnim 
obalnim alternativnim skupinam Posebej za to priložnost je dobil vsak 
obiskovalec kompilacijsko zgoščenko le teh. Poleti smo pomagali tudi pri 
organizaciji, iz centra Izole pribeglemu, Mediteran Festivalu.

KO OČI VIDIJO TISTO KAR SLIŠIJO
Podbelvederja se pri nekaterih Izolanih drži slab glas in vsake 
toliko je še vedno slišati izjave o tem, da se tam zbirajo 
najrazličnejši odvisniki in čudaki. Ocena je seveda nastala v času, 
ko je bil nekdanji lokal zaprt in ko so tam našli zatočišče tisti, ki 
se izogibajo javnih prostorov. Svoje so dodali še obiskovalci 
različnih rave partijev, ki si poleti ta kraj izberejo za svoje after 
oziroma po-fešte.
Toda v slabih dveh letih se je položaj bistveno spremenil, klub 
skrbi za pozitivne vibracije med obiskovalci in tudi številni mladi 
Izolani, ki so ga vzeli za svojega, skrbijo, da tam ne doživljamo 
nobenih ekscesnih situacij. Vse pove podatek, da v slabih dveh 
letih policistom ni bilo treba posredovati zaradi kakršnegakoli 
kaljenja reda in miru. Tudi za čistočo in urejenost prostora 
skrbimo po najboljših močeh in zato nas včasih boli, ko slišimo 
tiste, ki kar na pamet ponavljajo zgodbo o zbirališču, ki bi ga 
bilo najbolje kar porušiti. Na njihovo žalost to ni mogoče storiti 
kar tako, saj bi marsikateri porušil tudi prijetno zbirališče svojih 
lastnih otrok ali vnukov.
Zato bomo z veseljem pozdravili vsakogar, ki bo prišel v klub in 
si zaželel ogledati kraj kamor zahajajo njegovi potomci ali celo 
znanci. Pokazali bomo koncertno dvorano, glavno salo, prelepo 
teraso in povedali vse kar ga bo zanimalo. Še posebej veseli pa 
bomo, če bo posedel v klubu in odigral katero od družabnih iger 
in spil katerega od naših izvrstnih čajev. Zakaj bi strah imel brez 
potrebe velike oči.

Med pomembnejšimi dogodki moramo vsekakor omeniti julijski 
koncert ameriških posebnežev Liars, ki so po premieri v Shoto Klubu 
igrali tudi na osrednjem ljubljanskem klubskem festivalu Trnfestu kot 
nesporne zvezde njihovega programa. Pod Bclvederjem se je zbrala 
miroljubna, etnično izredno mešana, navdušena množica.
V intimnem vzdušju smo lahko uživali tudi ob 
nežnih folk skladbah dveh ,prav tako ameriških 
kantavtorjev, Willard Grant Conspiracy ter 
William-a Whitmore-a, se zabavali ob etno 
zabavljačih Terra Folk, ( Radio Live Radia Koper) 
nekaj za tem pa smo imeli priložnost gostiti 
skupino, ki je na koncertu prodala zgoščenko 
prav vsakemu obiskovalcu, Pilot to Gunner!

Poleg njih je Shoto oder zasedlo tudi več popularno znanih 
slovenskih skupin (Miss.bee, Ana Pupedan, Psycho Path, Kiks, 
Dežurni Krivci...), nekaj italijanskih, nekaj nemških... celo brazilce 
smo imeli, gostili smo etapo Klubskega maratona Radia študent, 
navezali stike s Tržaško mladino, ki je svoj koncertni kotiček našla 
prav pri nas, dali zavetje hip hop-erjem ...
Kakorkoli, klub nesporno in brez lažne skromnosti lahko štejemo med 
bolj delavne na državnem prostoru, (z edino konkretno 150.000 sit 
težko podporo Urada za mladino -poletni projekt glasbenih delavnic) 
in kljub pomanjkanju vsakršnih dotacij, da o umanjkanju vsaj 
moralne podpore naše občine sploh ne izgubljamo besed. Delujemo 
na popolnoma prostovoljni, nedobičkonosni osnovi, naprej nas žene 
le ljubezen do glasbe, druženja in kulturnega dogajanja nasploh.
In za vse vas, ki ste se tega branja lotili, pa našega kluba še 
niste obiskali zaradi renomeja, ki nas po krivici obdaja, vas prijazno 
vabimo na čaj in ogled. Mnenje, ki si ga boste po obisku pridobili, 
pa je seveda popolnoma vaše in nanj ne moremo vplivati. Prosimo 
le, da nas najprej spoznate in nas ne obsojate kar na pamet.
Želimo lepe, vesele in živahne praznike vsem, ki nas tako ali drugače 
podpirate in seveda tudi tistim, ki nas ne, ker smo pač takšni, kot 
smo.
Če vas zanima naša dejavnost, si jo lahko ogledate na naši spletni 
strani: shotoklub.org (Čupa)

USTVARJALNA IZOLA:

BLAŽ U. GRACAR IN ANDREJ BUČAR
Za vse, ki tega še ne veste...: v prostorih nove Mestne 
knjižnice je tudi steklena vitrina, namenjena prav vam, 
ustvarjalnim Izoiankam in Izolanom.
Želja ravnateljice Marine Hrs je, da v njej predstavite svoje 
izdelke: slike, kipce, lesene izdelke, pletenine, vezenine, izdelke iz 
kamnov in drugih naravnih materialov...karkoli pač izdelujete v 
svojem prostem času ali za svojo dušo. Razstavice naj bi se 
vrstile vsak drugi teden, koliko jih bo, pa je odvisno od vas 
samih. Ko uredite vitrino, lahko v knjižnico povabite svoje 
domače, prijatelje in znance ter priredite mini otvoritev.
Tokrat smo k sodelovanju povabili kar dva ustvarjalca: 
osnovnošolca Blaž U. Gracar in Andrej Bučar, oba stara šele 
trinajst let, sta v Mestni knjižnici Izola predstavila drobne delčke 
svojega likovnega in besednega ustvarjanja.
Andrej Bučar iz Izole se je predstavil z nekaj listi iz 
stripovskega albuma, na katerih svoje zgodbe izpoveduje z 
močnimi in razgibanimi potezami ter kratkimi in duhovitimi 
besedili. S to zvrstjo umetnosti se ukvarja že nekaj let.
Blaž U. Gracar pa je poleg stripovskih odlomkov predstavil še 
svojo knjigo v nastajanju (v kratkem bo tudi izšla), ki nosi 
naslov DOGODIVŠČINE JOJOJA MACOLKE in podnaslov Po 
spominih Triprsta. Knjigo odlikuje bogata domišljija, čisto posebna 
zgodba, svojevrsten slog in svojstveno oblikovanje. Blaž je izdelal 
tudi kipec Triprstega, kije prav tako razstavljen v vitrini.

Vabljeni k ogledu!
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2004 -

anno ambiguo
Visto che mancano ormai poche ore 
per farci gli auguri propiziatori di 
fine d'anno, vogliamo tentare un 
sintetico e conciso bilancio degli 
ultimi dodici mesi?
E stato, questo 2004, un anno ricco 
e stimolante, ma e stato anche un 
anno con tanti sentieri incustoditi 
che continuano a portare verso 
precipizi dei quali non si distingue il 
limite.
Siamo diventati cittadini europei: lo 
aspettavamo ormai da mezzo secolo, 
finalmente liberi da ideologie e 
regimi che, richiamandosi alle 
libertd civili, ci costringevano in 
pesanti camicie di forza. Nel 
contempo, perč, abbiamo prešo 
coscienza anche del fatto che 
1’Europa da sola non basta per 
modificare un’opinione pubblica 
maggioritaria se non e coadiuvata 
da una forte volontd politica. Gli 
Stati sembrano ancora sempre 
racchiusi nelle loro logiche dipotere 
e di dominama e ci vuole ben altro 
che un 'autostrada a quattro o a sei 
corsie per mettere definitivamente 
fuori uso i piccoli sentieri fangosi e 
pericolosi sui quali ancor sempre 
preferiscono correre le demagogie, 
i nazionalismi, le frustrazioni 
politiche, ifalsiperbenismi, irancori 
e gli odi delpassatoper dolori subiti 
o provocati.
L 'anno che sta per attraversare la 
porta del tempo, il 2005, riuscird a 
migliorare questo stato di cose dove 
tutti sembrano guardare al futuro, 
ma con gli occhi rivolti al passato? 
La risposta non puč essere che quella 
usata sempre dalla nostra Comunitd: 
speriamo!
A tutti i nostri lettori, ai connazionali, 
alle istituzioni, ai cittadini, a chi ha 
ilcompito di gest ir e il nostropresente 
e il nostro futuro, un augurio di 
Buona fine e che il 2005 sia un anno 
di pace, di benessere, di salute e 
concordia.

Silvano Sau

Il Plebiscita e un altro sogno
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A distanza di oltre un decennio dal plebiscite, che ha coronato 
i 1 sogno del popolo sloveno al 1 ’ ind ipendenza, e neH’anno che 
ha segnato la sua entrata nel consesso delTUnione Europea, 
la Comunita Italiana, che ha sostenuto e sperato nelia 
realizzazionedi questi sogni,oggi, viste le vicendedegli ultimi 
anni e mesi, si sta chiedendo, se non sia giunto il momento di 
sperare in un altro sogno, per poter continuare a vivere e 
sopravvivere. Equanto si e chiesta Agnese Babič, coordinatrice 
culturale del la Comun ita Autogestita del laNazional ita Ital iana 
di Isola, nel discorso ufFiciale sostenuto assieme a Tonči 
Žlogar, alla cerimonia per 1’anniversario delPindipendenza 
dellaSlovenia.
Riflessione piu che opportuna, visto che nella ricorrenza e 
stato omesso dagli organizzatori proprio uno dei diritti 
fondamentali della nostra Comunita, come il rispetto della 
lingua. La serata, ottimamente sostenuta dalEOrchestra di 
strumenti a fiato di Isola, diretta dal giovane Tomaž Bukove, 
e stata - almeno per noi - in parte offuscata proprio dalla 
mancata presentazione bilingue della locandina e delle proiezioni murali della stessa orchestra. 
Mancanza, del resto, che ormai non suscita particolari biasimi perche ripetitiva e abitudinaria, ma che, 
almeno nel corsodellacelebrazioneperricordarePindipendenzadellaSlovenia,comprese lepromesse 
di allora anche nei confronti delle comunita minoritarie, avremmo gradito ci fosse risparmiata. 
Speriamo che, almeno nei prossimi mesi, quando verranno organizzate delle manifestazioni per 
celebrare i 130 anni del venerando complesso bandistico isolano, non venga completamente 
dimenticata ancora una volta la lingua dei suoi fondatori.

S.S.

Scuola elementare:
Maggiore attenzione ai finanziamenti

Su invito det Comitato per le attivita sociali e del Comitato per Teconomia e le finanze, la 
settimana scorsa il Preside della Scuola elementare Dante Alighieri, dottor Luciano Monica, ha 
esposto al Consiglio comunale i piani annuali di lavoro per 1'anno 2005/2006 e i problemi di 
sviluppo nel periodo a medio termine fino al 2009. Durante il consulto sono stati presentati 
1’organizzazione e il lavoro delle due unitš che operano in seno alflstituto, la scuola materna 
e la scuola elementare. Sono State inoltre esaminate le entrate e le uscite ripartite a seconda 
delle singole voci. Finora 1’edificio, inaugurato sei anni fa, non ha avuto necessita di grandi 
investimenti per la manutenzione. Col passare del tempo, pero, si fa sentire 1'urgenza di aleuni 
interventi. II Comitato e 1’ufficio per le attivita sociali hanno offerto la propria disponibilita a 
prendere in considerazione le varie richieste di finanziamenti avanzate dalla nostra istituzione.
II preside Monica si e presentato pure davanti al consiglio della Can, riunito per la sua ultima 
riunione annuale. Al cofondatore della scuola sono State messe in rilievo le difficolta che 
potrebbe incontrare in futuro la scuola materna, unlstituzione vitale per la comunita italiana di 
Isola. La scuola, ha informato il preside, avrebbe bisogno di una serie di interventi per migliorare 
la sicurezza e la gualita della permanenza dei suoi utenti nelfedificio. II consiglio della Can, 
rilevando che la scuola e in crescita, ha dimostrato la volonta di appoggiare le richieste che 
verranno inviate al Comune, anche se le prevedibili difficolta nelfallestire il bilancio comunale 
potrebbero imporre tagli ai finanziamenti delle necessita del settore pubblico. Si e deciso infine 
di proporre un incontro a tre tra competenti organismi del Comune, Can e scuola per analizzare 
piu a fondo le necessita e i problemi delflstituto.

Marino Maurel

17 (licembre, Hotel Riviera: Serata conviviale organizzata dalla CAN con la partecipazione di i/uasi duecento 
connazionali e simpatizzanti. Foto: C. Chicco



MANIFESTAZIONI MANIFESTAZIONI
Insieme si pud fare malto, Questo potrebbe essere il commento della bella serata 
organizzata dalla Comunita degli italiani di Capodistria (giovedi, 16 dicembre) al 
Muse o regi anale del capoluogo del nostro lit orale sati o il titolo “Nat id e con i tuoi... 
Serata che ha messo insieme il Gruppo vocale “Kantadori” diretto da Emil Zonta 
(Capodistria), Branka Bevitori e Pomela Reja, cantanti della “Dante" di /sola, il 
gruppo strumentale diplettri “Calegaria "di Capodistria, il Coro misto della Comunita 
degli italiani di Pirana e che ha visto il debutto del Coro misto “Haliaetum" della 
“Besenghi” di Isola da t/uando e diretto dal Maestro Giuliano Goruppi. Quest ’ uiti mo 
coro, duegiorni dopo, si e esibito alla Časa di cultura di Isola ne! Concerto Natalizio 
organizzato dalla Comunita degli italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi", ospitando 
il Coro misto della Comunita degli italiani di Gallesano, diretto da Maria Brajkovič, 
e il Coro misto “Mosaico ” delta Comunita degli italiani di Parenzo, diretto da Gorjana 
Gašparini. 1 tre complessi hanno dato vita a una bella serata molto applaudita dal 
numerosopubblico presente al teatra della nostra localitd.

G.S.

12 dicembre, Časa di Cultura: “Aspettando Natale”, spettacolo con i Minicantanti 
(nella foto) e i Cantanti di mušica leggera detla C1 Dante Alighieri.

Foto: C. Chicco

V n programma particolarmentegaio quello di “Canzoni sotto I 'albero2004 " proposto 
giovedi scorso dalla Comunita degli italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi”di Isola. 
Nella Časa di cultura, ben frequentata dal pubblico, si sono esibiti coristi e cantanti 
in erba della Comunita degli italiani diAlbona e igruppi di ballerini, i minicantanti 
ilduo Clio e Mateja, ilgiovanissimo musicista M. Posega della Comunita degli italiani 
organizzatrice di deti o tradizionale programma natalizio. Molto simpatica e originale 
la conduzione delto spettacolo da parte di Ondi na M at i j asi č e Daniela Krajcer che si 
sono presentate in palcoscenico nelle vesti di Befana e rispettivamente di Babbo 
Natale, cosa ben accolta e calorosamente applaudita da! pubblico. Un plauso ai 
mentori dei vari gruppi.

G.S.

Non c'e piu religione
Un aforisma firmato Luigi Sturzo recita: “Eprimo canone dell’arte 
politica essere franco e fuggire dalllnfingimento: promettere 
poco e mantenere quel che si e promesso”. Abbiamo voluto 
rispolverare guesto aforisma dopo aver visto guanto a Isola e 
successo in guesto mese di dicembre in relazione alle promesse 
fatte a destra e a manca su un nuovo modo di trascorrere le 
festivitš di Natale e Capodanno. E poi, leggendo il giornale locale 
(Mandrač) ci e sorto un dubbio suita durata dell’anno solare nella 
nostra cittadina. Infatti, abbiamo letto: “December v Izoli ne bo”. 
Non sarš che a Isola, forse peri vari motivi di risparmio, molto in 
voga in guesti tempi, ci hanno ridotto pure 1’anno da dodici a 
undici mesi. Scherzi a parte, diremo che ci ha irritato guella, 
promessa della pista di pattinaggio sul ghiaccio in Piazza Manzioli 
e poi, naturalmente, non mantenuta. Insomma, in una cittadina 
marinaresca conosciamo tutti le promesse da marinaio, perd 
credevamo che gueste fossero sufficienti e che potevano essere 
risparmiate guelle dei politici o pseudo tali.

Gianfranco Siljan

Troppo piccola la sala al piano nobile tlel Palazzo Manzioli per ospitare il pubblico 
accorso marteth 21 dicembre scorso ad assistere al concerto del soprana Eleonora 
Matijašie intitolato »Note di Natale«. La nostra connazionale, accompagnata a! 
pianoforte dali 'ottima Elisabetta Buffulini, si e esibita con la solita bravura in un vasto 
repertorio, scelto tra musiche d’autore e cantipopolari tradizionali. Da Schubert, a 
Mozart, Pergolesi, Brahms, Reger, Softanopulo, Janeiie-Danev e Adam, dai canti 
tradizionali appalachiani, luterani, italiani, tedeschi, inglesi e americani a quelli 
latini,friulani e sloveni, per approdare alla jine, anche con i his, ai negro-spirituals. 
Un viaggio in un 'idiliaca atmosfera natalizia apprezzatissimo da parte del pubblico.

Testo e foto: Claudio Chicco

18 dicembre, Časa di Cultura: Concerto natalizio organizzato dalla CI P. Besenghi 
degli Ughi con ta partecipazione dei cori detle Comunita degli Italiani di Gallesano, 
di Parenzo (nella foto) e Besenghi. Foto: C. Chicco

ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT
Il 2004, dal quale ci stiamo congedando, e stalo I 'anno degli eventi digrandeportala. 
Gli Europei di calcioprima e te Olimpiadipoi hanno attirato I 'attenzionesuddividendosi 
la scena in cui anche la nostra cittadina ha saputo ritagliarsi uno spazio rilevante 
regalandosi enormi soddisfazioni, leggi vela ad Atene. Successi che hanno coinvolto 
anche la nostra Comunita Nazionalepurtroppo restando aipiedidelpodio, con Vesna 
Dekleva, tuttavia, sempre meritevole di elogi con I 'augurio di un passaggio dapoppe 
di regata a future eventualif?) poppate materne, vista la vita coniugale appena 
intrapresa, molto felice. Scendendo sensibilmente nella graduatoria dei valori in 
categorie sportive di livello ricreativo, o quasi, il bilancio resta analogamente 
lusinghiero. Come ormai trudizione vuole, le rappresentative delte due d di Isola 
hanno fatto incetta di trofei agli ultimi Giochi Ul di Parenzo. Per cui nel lato 
competitivo trafughiamo ogni motiva di preoccupazione che pub, invece, sorgerenel 
lato fmanziario che resta sempre un 'incognita ai fini di condurre in porto pure 
neti 'anno che sta per arrivare tutti iprogetti brillantemente realizzati dalla Besenghi 
nel recente passato. Un sereno 2005 a tutti.

Roberto Siljan

Si dice e non si dice
Un verbo spesso usato in modo non troppo ortodosso e “degradare”. Vi 
diciamo subito che il suo uso corretto e solo nel senso specifico di: togliere 
dal grado. Per esempio: Quel ufficiale e stato degradato per vilta. Negli altri 
časi si dica: invilire, sminuire, umiliare. La ragazza non č stata degradata, 
bensi umiliata. Sarebbe meglio se fosse coccolata.

G.S.

attivitA comunitaria
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MANIFESTAZIONI
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Mercoledi 5 gennaio, ore 21 
Isola, Časa di Cultura
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II Coro Haliaetum della Comunitš 
degli Italiani “P. Besenghi degli 
Ughi" di Isola ospiterš il coro misto 
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ATTIVITA SPORTIVO- 
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Domenica 7 gennaio, ore 17 
Capodistria, Palazzetto delle 
Bocce
Settimo turno del campionato 
invernale di Bocce: la sguadra 
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Besenghi degli Ughi" di Isola 
incontra la “Oljka” di Škofije.

// Mandracchio, foglio della Comunita 
italianadi Isola 
Redattore responsabile:
Andrea Šumenjak 
Redazione: C. Chicco, M. Maurcl,
S. Sau,G. Siljan, R. Siljan, A. Sumenjak 
Sede: Palazzo Manzioli 
Isola, Slovenia
tel , fax: (+386 5)616 21 30,616 21 32
vvww.can-is.si
can.isola@can-is.si



Računalniško pravo

VAMPIRJI IZ NACIONALNE RTV HIŠE
Za nacionalno radijsko in televizijsko hišo že vemo, da ima eno najbolj 
neusmiljenih in brezobraznih pravnih služb v državi. To bodo z veseljem 
potrdili tisoči Slovencev, ki so v zadnjem letu ali dveh dobili na dom 
rubežnike, ki so jim pobirali premičnine in nepremičnine zgolj zato, ker pred 
nekaj leti niso poravnali enega ali par obrokov rtv naročnine.
Izum Toneta Anderliča, ki je za porabnike nacionalne rtv hiše določil vse, ki 
imajo električni priključek je predstavljal začetek nove dobe ekonomije 
nacionalne rtv hiše katerega bistvo ni zmanjševanje stroškov, racionalizacija 
dela, racionalizacija zaposlovanja, povečana produktivnost dela in zmanjševanje 
stroškov dela, pač pa so se lotili zakonsko legalnega a moralno vprašljivega 
postopka izterjevanja takoimenovanih »dolgov«, katerega bistvo je v tem, da 
dolžniku ob plačilu najprej obračunajo plačilo obresti, šele nato se lotijo 
glavnice in ker marsikdo plača zgolj znesek glavnice niti ve ne, da bo čez 
leto ali dve dobil nov obračun dolga, ki bo morda še večji od prejšnjega.
Marsikateri od takoimenovanih »dolžnikov« je pravni in naročniški službi 
pojasnjeval, da je pravočasno odjavil radio ali televizor a tega v službi niso 
zabeležili ali pa je to storil le telefonsko ali osebno, čez nekaj let pa je 
ugotovil, da je bilo to premalo in da so mu medtem veselo tekli obroki in 
obresti zaradi neplačevanja. Šli so celo tako daleč, da je dolžnik moral 
dokazovati, da je ista oseba kot tista, ki so ji narobe zapisali ime v njihovi 
službi. V takšnih primerih so se seveda izgovorili na podatke elektropodjetij, 
dolžnikom pa to ni nič pomagalo. In tako je nacionalna rtv hiša poskrbela za 
delo izvršiteljev, ki seveda niso poceni, plača pa jih takoimenovani dolžnik, 
čeprav jih sam ni klical na dom. Tja jih je napotilo sodišče, ki se v teh 
primerih ni pokazalo prav nič bolj človeško in včasih celo korektno od 
nacionalnega rtv tožnika oziroma upnika. Na sodišču jih posamezne zgodbe 
prav malo zanimajo in pravico delijo pravzaprav računalniki z urejevalci 
tekstov in že pripravljenimi osnovami sodnih sklepov, ki v zelo podobne tekste 
le vnašajo drugačna imena in si to delo seveda ustrezno zaračunajo.
Zdaj bo morda kdo porekel, da pretiravam in da vendarle ni tako hudo s tem 
našim pravnim in finančnim sistemom, zato naj postrežem s primerom, ki mi 
je prišel na vpogled pred dnevi.

NE UMRITE Z NEPLAČANO RTV NAROČNINO
Družina Škoda iz Ribiške ulice ni bila rojena pod posebej srečno zvezdo. Pred 
dobrimi desetimi leti je v štiričlanski družini najprej umrla mati, dve leti 
kasneje pa še oče. V občinskem stanovanju sta ostala gluhonema sinova, ki 
tam živita še danes.
Po smrti staršev sta, kot edina dediča, podedovala tudi neplačano najemnino 
za občinsko stanovanje, različne kazni za napačna parkiranja in obrok rtv 
naročnine v višini 2.263 tolarjev. Ostala sta brez staršev in brez možnosti za 
poravnavo dolgov, ki se jih je nabralo za kakšen milijon in pol. Pa je sreča 
potrkala na prava vrata in v slabih dveh mesecih prinesla dve šestici na lotu 
in dobitki so skoraj zadoščali za poravnavo najemnine in drugih dolgov. Za 
dolg do rtvja pa nista niti vedela, ker sta že tako marsikaj razumela po svoje, 
saj je gluhonemim v teh zapletenih časih še veliko težje kot tistim, ki te 
okvare nimamo.
Dolgovi so bili v glavnem poravnani, potem pa je šel Inde v stečaj in ostala 
sta pri eni pokojnini, podedovani od staršev in socialni podpori, vsega skupaj 
okrog sto tisočakov. Denarja je bilo za dva odrasla človeka malo a sta se 
naučila varčevati in zmanjševati stroške do skrajnosti. Vsake toliko ju je 
presenetil še kakšen zaostal dolg ali nov račun in pomagala sta si z 
obveznicami, ki sta jih podedovala tudi od pokojnih staršev. Mimogrede je 
sodišče v postopku dedovanja pozabilo certifikate matere, ki jih je po njeni 
smrti podedoval pokojni oče, zapisati v njuno dediščino in je to storilo šele 
potem, ko sta se upravičenca pozanimala, kje so se izgubili materini 
certifikati. Ampak, kdor dela pač greši. Le paziti mora, da tega ne počne 
preveč pogosto. Tako, kot se je zgodilo pred dnevi, ko sta brata dobila sklep 
okrajnega sodišča iz Pirana o izterjavi že pozabljene (oziroma nikoli 
predstavljene) neplačane položnice rtv naročnine, ki se je medtem povečala še 
za zamudne obresti in sodno odmerjene stroške v skupni višini 15 tisoč 
tolarjev (15.055.00 Sit). Sodišče je hkrati dovolilo izvršbo z rubežem 
premičnih stvari obeh dolžnikov, ki ga bo izvršil sodno določen izvršitelj.

KO PRAVICO DELI RAČUNALNIK
Brata, ki imata že tako dovolj težav pri komuniciranju s svetom in 
vsakodnevnim prebijanjem skozi življenje je takšna »sodba« (nič več v imenu 
ljudstva) seveda razburila in prestrašila. Nam, ki smo jo dobili na vpogled pa 
je odprla celo vrsto vprašanj. Začelo se je seveda s tem, ali je rtv res tako 
na psu, da mora s pravniki, advokati in sodišči priti do svojih dveh tisočakov 
in to od dedičev, ki o tem dolgu nista pravzaprav nič vedela. Potem smo se 
spraševali o delu sodišča, ki ga prav nič ne zanima takšno dejstvo, niti to, da 
sta brata invalidni osebi in kot gluhonema po zakonu oproščena plačila rtv 
naročnine.

Sodišča ta dejstva in njuno materialno 
stanje očitno ni zanimalo, saj je šlo le za 
še enega v vrsti takoimenovanih rutinskih 
postopkov v katerih ni predvidena niti 
poravnava, niti dogovor, niti pričanje 
ampak gre zgolj za ugotovitev, da ima 
vsemogočni upnik očitno prav in zato gre 
izterjava lahko kar v »realizacijo«. V 
kakšni poceni ameriški nadaljevanki bi 
sodnik čez očala pogledal »obtoženca« in 
jima kvečjemu dejal, da nista onadva 
kriva, ker so njuni pokojni starši pozabili 
plačati ob rok rtv naročnine in pokaral 
do vratu zadolženega upnika, naj se raje 
loti reševanja svojih težav na pravem 
mestu, ne pa da obremenjuje sodišča in 
izvršitelje. Ampak, mi ne živimo v tej 
zgodbi in »obtoženca« sodišča niti videla 
nista. Le jezila sta se bolj, kot običajno 
in nam skušala nekaj dopovedati.

RAZODETJE POPOLNE ZMEDE
Potem ko smo govoreči in slišeči skušali pri izvršitelju dobiti informacijo o 
tem, koliko zares dolgujeta, a so nas odpravili z odgovorom, da tega 
pooblastila še nimajo in potem ko tudi na sodišču nismo bili boljše sreče pri 
iskanju tega odgovora pa nas je čakalo še eno presenečenje.
Dolžnika sta šla v svoj urejen arhiv računov, pogodb in položnic ter v hipu 
našla zelo podoben sklep iz začetka tega leta in ob njem dve kopiji nakaznic iz 
katerih je moč razbrati, da sta sredi leta poravnala dolg do rtv hiše in sodno 
odmerjene stroške. Pravzaprav sta za slednje nakazala še malo več kot je bilo 
treba, saj sta 6.175,00 tolarjev zaokrožila na 6.500,00 tolarjev, vendar stav 
svoji nevednosti tudi ta strošek nakazala rtv hiši Oba virmana sta seveda
potrjena in lepo pričata o tem, kako imajo urejene finance in arhiv v tej javni 
ustanovi. Po prejetju plačila in preplačila se njim in njihovim silnim 
odvetnikom ni zdelo vredno o tem obvestiti sodišča Verjetno imajo takšnih 
primerov preveč, da bi se ukvarjali z dvema gluhonemima Izolanoma, ki jima 
je zakon celo omogočil da brezplačno spremljata njihov drago plačan program, 
sodišče pa se s takšnimi površnostmi tudi ne ukvarja. Potem ko niso dobili
obvestila o tem, da sta dolžnika poravnala dolg pokojnih staršev so preprosto
naročili, da se jima zarubijo premične stvari v tej vrednosti. Izvršitelju 
predlagamo, da jima odvzame televizor in fax s katerim lahko edino
kominicirata s svetom, saj od telefona nimata veliko koristi.
V ulici pa imamo še en predlog: Morda bi nacionalna rtv hiša ta primer 
lahko predstavila v kateri od svojih oddaj kjer opisujejo težave ljudi v tej 
čudoviti deželi tako čudovitih javnih ustanov. V poštev pridejo Tednik, 
Nedeljsko popoldne, Pomagajmo si, Kje pa vas čevelj žuli in še kakšna. Ali je 
mogoče, da se jim vsebina ne bi zdela zanimiva?

ZA KONEC ŠE MATEMATIKA
Dolg pokojnih staršev sega v leto 1995, ko je ostalo neplačanih pet mesečnih 
rtv naročnin v skupni vrednosti 2.263,00 tolarjev. To je bilo leto, ko je umrla 
mati, leto dni kasneje je rtv preko sodišča terjala izterjavo dolga, vendar je že 
naslednje leto umrl tudi oče, ki je bil zapisan kot dolžnik. Zaradi njegove 
smrti je sodišče izvršilni postopek prekinilo leta 1997, leta 2002 pa je (verjetno 
upniku) izdalo sklep o prekinitvi postopka. Toda že naslednje leto (2003) je 
rtv Slovenije predlagala nadaljevanje izvršbe, tokrat na račun dedičev, ki o 
tem dolgu nista prav nič vedela. Sodišče je vlogi upnika pritrdilo in sprejelo 
sklep o izvršbi, Id sta ga »dolžnika« prejela po pošti. Dolg v višini 2.263,00 
tolarjev se je medtem z obrestmi vred povečal na 8.880,00 tolarjev, sodni 
stroški pa so znašali že omenjenih 6.175,00 tolarjev. In tu je pravzaprav bistvo 
ekonomske prenove rtv hiše - neusmiljeno zaračunavanje zamudnih obresti in 
to tako, da zaradi postopka dolžnik pravzaprav nikoli ne povrne zneska v celoti 
in postane dosmrtni dolžnik nacionalke, po smrti pa to breme seveda dobijo 
na hrbet njegovi dediči.
Dovolite mi še malo prednovoletnega napovedovanja prihodnosti. Razplet 
celotne zadeve bo najverjetneje naslednji: Na rtv bodo ugotovili, da so nakazili 
res prejeli a niso vedeli kam zares sodita in tako so jih dali pod posebne 
prihodke, medtem ko omenjeni dolg še naprej ostaja. Na sodišču bodo 
ugotovili, da postopek morajo peljati vse dokler jim upnik ne naroči naj ga 
prekinejo, zato bodo izvršitelja pač napotili na delo v Ribiško ulico. Izvršitelj 
bo vzel stari televizor in felefax, kar je pravzaprav vse kar imata vrednega in 
pravici bo zadoščeno. Justicija bo še enkrat dokazala da ima res zavezane oči, 
nacionalka bo rešena, država pa bo imela dva jezna državljana več.
Vesele božične in novoletne praznike vsem skupaj. (Mef)
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VSAK DODATNI ORGANIZATOR PRAV PRIDE

Letošnji veseli december je bil v Izoli vesel bolj simbolično, tudi 
nekatere pripravljene aktivnosti za mlade so bile letos manj odmevne 
kot druga leta. Kljub temu pa lahko zapišemo, da mladim v času 
šolskih počitnic in praznikov, vsaj doslej, ni bilo dolgčas. To so nam 
potrdili tudi v skupini Zvezdice, ki deluje v sklopu Društva 
prijateljev mladine iz Izole in ima prostore v nekdanji trgovini 
Košaki.
Barbara Motoh, ki skrbi za aktivnosti v tej skupini pravi, da je 
obisk zelo različen od dneva do dneva, opažajo pa, da je precej manj 
tistih, ki so pri njih v varstvu, kar verjetno priča, da so mnogi starši 
za praznike vzeli dopust. Sicer pa je veliko zanimanja takrat, ko 
počnejo nekaj nevsakdanjega, kot je naprimer peka piškotov, drugače 
pa kakšne prednovoletne gneče ravno nimajo.

Nedaleč stran, na igrišču Birba pa so se oživljanja decembrskih dni 
za najmlajše lotili v posvetovalnici za mlade in starše, ki deluje v 
sklopu Centra za socialnodelo.
Kot je povedal 
Bojan Lisjak, 
ki smo ga 
našli na prizo
rišču, so se za 
akcijo odločili 
na hitro, ker 
so opazili, da 
v mestu pri
manjkuje prire
ditev za naj
mlajše. Z Jano 
Peršič, ki vodi 
projekt in z
direktorjem Komunale so se dogovorili, da na igrišču organizirajo 
različne delavnice, taborniki pa so jim postavili tudi njihov največji šotor, 
ki je postal pravi magnet za mlade obiskovalce. Že prvi dan, ob nastopu 
mladih izolskih osnovnošolskih raperjev jih je bilo več kot 50, podobno 
pa tudi ob peki kostanjev in ob sinočnjem prihodu Dedka mraza.
Stroške, ki so sicer minimalni, jim pokriva javno podjetje Komunala, 
sicer pa so štirje delavci posvetovalnice financirani iz strani 
občinskega proračuna, vendar je denarja za te aktivnosti vedno manj. 
Nekoliko preseneča tudi to, da posamezni organizatorji med seboj ne 
sodelujejo, čeprav so v razdalji 200 metrov vsaj trije, ki izvajajo 
program veselega decembra.

» Več kot čistilnica «

vse za šivanje 

nogavice ^Wi|in MUHA 

šiviljska popravila 

kemična čistilnic^Srečno
Liminianska 78 - Športna dvorana Lucija, tel.: 05/677-97-90

okrasni 
trakovi

bordure

modni gumbi

nogavice

URNIK: 8:00-12:30, 16:00-19:00, sob: 9:00-12:30

BOL) SAMOSTOJNA IZOLSKA POLICIJSKA POSTAJA
Na zadnji letošnji tiskovni konferenci je policija predstavila 
projekt Samostojna policijska postaja, ki se bo začel prihodnje 
leto. Generalni direktor policije Darko Anželj je projekt označil 
za enega najpomembnejših zaradi svojega cilja spremembe 
miselnosti tako med ljudmi kot med policisti. "Policija je v 
Sloveniji enotno organizirana.
Do odločitve za ta projekt je prišlo, ker so se že policijski 
komandirji pritoževali, da jih preveč natančna navodila delovanja, ki 
pridejo z vrha, onemogočajo pri lokalno usmerjenem delu. Poleg tega 
se spreminja tudi zakon o kazenskem postopku, ki policiji nalaga več 
pooblastil, vendar s tem tudi več odgovornosti. "Zato se mora 
policija še bolj potruditi pri razumevanju potreb lokalnih 
skupnosti," meni Anželj. "Komandirji v šestih izbranih poskusnih 
policijskih postajah bodo imeli več pristojnosti pri izbiri načina 
dela, tako represivnega kot tudi dela, namenjenega za izboljšanje 
razmer v lokalni skupnostih'
Med šestimi policijskimi postajami, ki so bile izbrane na poslagi 
razpisa, na katerega so se postaje lahko samostojno prijavile po 
lastni želji, je tudi policijska postaja Izola (ob njej pa še PP Ptuj, 
PP Slovenske Konjice, PP Ravne na Koroškem, PP Ljubljana Vič in 
PP Trebnje). S tem so želeli zagotoviti, da bi bili komandirji izbranih 
postaj motivirani za delo v projektu, saj se bo od njih pričakovala 
večja odgovornost in kreativnost pri doseganju zastavljenih ciljev. Za 
merjenje uspešnosti projekta so postavili posebna merila, saj samo 
statistika ne more biti merilo za uspeh. Zato so ustanovili nadzorno 
skupino, v kateri so poleg predstavnikov različnih služb policije tudi 
predstavniki ministrstva za notranje zadeve in visoke policijske šole. 
Najpomembnejši del raziskave uspešnosti bo izvedba anket v lokalnih 
skupnostih, kjer se projekt izvaja, in v šestih drugih postajah, ki so 
jim po velikosti primerljive. Prvo anketiranje so že izvedli, druga 
anketa bo po enem letu, sledila pa bo še ena po koncu projekta, 
torej čez dve leti. Celoten projekt bo policijo stal okoli 2,300.000 
tolarjev, večina denarja bo šla ravno za anketiranje.
Komandir izolske policijske postaje, Viktor Zinreih, je sicer bil 
seznanjen z izborom že pred časom, vendar takrat še ni želel govoriti 
o tej, dokaj novi podobi izolske policijske postaje, verjame pa, da 
bodo na ta način dosegali še boljše rezultate, saj v tako majhnem 
kraju in občini kot je Izola enostavno ne morejo delati tako kot v 
velikem mestu, kjer nihče nikogar ne pozna.
Seveda pa takšno delo zahteva več organiziranja, samostojnega 
odločanja in tudi nadzora, da takšna samostojnost ne bi postala 
lagodje namesto še bolj odgovornega ravnanja policije. Nekateri z 
izkušnjami pa verjamejo, da bi na ta način policiji lahko vrnili tisti 
ugled in veljavo, ki jo je imela včasih, ko so policisti poznali 
takorekoč vsakega občana in vedeli za vse, kar se v mestu in občini 
dogaja. (DM)

MENI JE OD VSEH PRAZNIKOV 
NAJBOLJ VŠEČ NOVO LETO, KER 
DOBIM NAJVEČ DARIL. LEPO JE, KO 
SE ZVEČER SPREHAJAM PO 
IZOLSKIH ULICAH, KI SO VSE V 
LUČKAH. MOJA SOBA JE ZA NOVO 
LETO TUDI OKRAŠENA. JAZ SI 
NAREDIM ZVEZDE IZ SLANEGA 
TESTA IN JIH OBESIM PO SOBI. KO 
GREM KUPOVAT DARILA ZA MOJE 
STARŠE, JIH MORAM VEDNO 
ZAMOTITI, DA NE VIDIJO, KAJ 
KUPUJEM. POTEM NAJDETA POD 
JELKO “ČOKOLATINE”, LOSION ZA 
VESELA. NAJLEPŠI TRENUTEK PA MI 
V DRUŽBI VSI SREČNI.

I
BRITJU IN STA 

JE POLNOČ, KER SMO

MATEJA
Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper.
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KRIMINALNE
VRT SO JI PREKOPALI
Zelo razburjena občanka je poklicala na policijsko postajo in 
povedala, da neznanci prekopavajo njen vrt. Opazila jih je, ko se je 
vrnila iz službe. Ker jih sama ni želela povprašati o tem, kaj počnejo 
na njenem vrtu so to storili policisti in izvedeli, da gre za delavce, ki 
izvajajo dela za Telekom in imajo tudi vsa potrebna dovoljenja za to. 
Seveda so to počeli na občinski zemlji, res pa je, da si ta del 
zemljišča občanka po malem lasti.

NI BIL TSUNAMI
Občan je poklical na policijo in sporočil, da po Sončnem nabrežju 
teče voda. Stekli so tudi policisti in ugotovili, da so se v hiši nad 
slaščičarno zamašili odtoki, zdaj pa so jih odmašili in jih sanirajo. 
Posebne škode ni bilo.

MORDA JE BIL DOPING
Med klasičnim postopkom ugotavljanja identitete (beri legitimiranjem) 
je mlajši moški na hitro pobegnil, med begom pa odvrgel vrečko z 
manjšimi zavitki zapakirane konoplje. Seveda ga čaka sodnik za 
prekrške.

NA POTI DOMOV
Pri tujem državljanu so policisti ugotovili, da je v Sloveniji 
nezakonito, saj so mu razveljavili vizum in je moral zapustiti državo. 
Policisti so mu izrekli le opozorilo, saj je v žepu že imel avtobusno 
vozovnico s katero je zapustil državo preko MMP Obrežje.

REŠEVALCI SO BILI BLIZU
Pred izolsko reševalno postajo se je zgodila prometna nesreča z 
materij alno škodo in s telesnimi poškodbami vseh štirih udeležencev. 
Eden od njih je dobil celo zlom gležnja, povzročitelja pa so odpeljali 
na strokovni pregled.

JAVIL SE JE
Občan je poklical policiste in povedal, da se je sprl s prijateljico, 
zato je razbil nekaj pohištva. Policisti so ugotovili, da sta oba kršila 
javni red in mir in tako bosta oba tudi odšla na Kristanov trg.

SAMOPOSTREŽBA
Iz ene od trgovin so sporočili, da je njihova stranka kupila nekaj 
prehrambenih artiklov, potem pa vrečko pustila blizu blagajne. Pa sta 
mimo prišla dva neznanca in vrečko odnesla. Važno, da je bilo 
plačano.

SRAKARSKE
Občanu so vlomili v novogradnjo in ukradli CD predvajalnik ter 
zvočnike. Neznanec pa je vlomil tudi v vikend in tam ukradel 
videopredvajalnik in televizor.

MAŠČEVANJE JE SLADKO
Neznanec je v noči na torek pristopil do avtomobila P-206, ki je bil 
parkiran na ulici Emilia Driolia v Izoli. Z ostrim predmetom je predrl 
prednjo in zadnjo pnevmatiko na levi strani ter podrsal zadnja in 
sprednja leva vrata vozila.

SIGNAL JE BIL OPAŽEN
Nekaj po 17.00 uri so koprski gasilci posredovali na stopnišču 
stanovanjske hiše na ulici Franeta Marušiča v Izoli. Tam je nekdo 
sprožil signalno raketo, ki je dodobra zadimila stopnišče. K sreči do 
požara ni prišlo, tako, da so gasilci stopnišče le prezračili.

OČE GA JE ŽURAL
Ob 02.30 so policisti posredovali v enem od stanovanj v Izoli. Tam 
sta se sprla 51-letni pijan oče in 23-letni sin. Še pred prihodom 
policistov je oče odšel iz stanovanja. Policisti so pijanega očeta 
izsledili v bližini in mu predočili prekršek.

Izolski policisti voščijo bralcem Mandrača in vsem 
občanom Izole mirno in varno 2005.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
■ V centru Izole najamemo dvosobno stanovanje, tel 031 544 221 po 16. uri
■ Prodamo starejšo hišo v Gažonu. tel 051 411 976
■ V Izoli ODDAM SOBO dvema študentoma, nekadilcema. Tel: 041 883 635
- Študentka - iščem sostanovalko v Izoli, 10 m od plaže, parkirni prostor zagotovljen 
tel. 05 6418024
-Oddamo manjše enosobno stanovanje; cca 30 m2. Vseljivo 29.decembra ali po dogovoru.
Cesta v Jagodje 15. Tel. 05 6417 224
- Parcela 8500m2, v bližini komunalnih priključkov, vzhodna lega, zaledje Izole, ugodno 
prodam. Tel: 642 00 80 po 20h.
- ODDAM poslovni prostor v Izoli - PC Livade (pisarna, agencija) 45 m2 + parking. inf 
041716915
- V Izoli ali okolici vzamem GARAŽO v NAJEM tel 041 829 989
- Stanovanje, lahko starejše v Izoli ali okolici kupim, teči 041 608 765
- Opremo za trgovino (police in ostalo) Prodam. Tel.: 64 00 010
- IŠČEM HIŠO ALI VEČJE STANOVANJE Z vrtom v NAJEM .Plačili takoj. Sanja 041 246116.
- TRIČLANSKA DRUŽINA išče majhno eno ali dvosobno stanovanje za daljše obdobje v 
Izoli, tel 041 821 569
Motorna vozila
■ Prodam Megane coupe šport 1,416V, 1.200, prva Istnica, temno modre kovinske barve,
60.000 km, vsa oprema, cena po dogovoru, tel. 641 4832
- Ugodno prodam avtomobil Xantia 1,8 ISX letnik 95 tel 031 858 826
- Ugodno prodam avtomobil FIAT TIPO1,4,troja vrata, črne barve, letnik 93,1 .lastnik 
tel.040 887005
- Prodam OA Passat, bel, 1'95, TD, 200 OOOkm, dobro ohranjen, servisiran, cena po dogovoru, 
041 958425.
- HONDA 50X8 RS model 2000, -PRODAM 8.000 km, rumene barve, ALU okvir črn, 2X 
disk zavora zelo lepo ohranjen. tel 040 752 708
- Batana, lesena, 5,7m, z vgrajenim motorjem Penta 5 KM, naprodaj. Info. 041 724 209.
- Modri Citroen AX, letnik 91, registriran do 9.8.PRODAM za 110.000 Sit. Tel. 041 607 868
- PRODAM PASARO 4,15 M Z MOTORJEM TOMOS 10 INFO. NA TEL. 041 756 520. 
-PRODAM kopačico Tomos s plugom, tel zvečer 641 44 53
-JADRNICO 8m UGODNO PRODAM, tel 041 361 825
Delo
■Iščemo delavke za delo v proizvodnji v prehrambeni dejanostL Informacije na tel. 05 677 10 21
- Prodam zelo dobro ohranjeno zbirko NAŠA BESEDA 1.1974 tel 040 681 523
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
■ POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
■ Zaposlimo KV natakarja ali natakarico za delo v lokalu Istra, tel 041 345 605
■ Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
■Prodam mobilni telefon Sonyericsson model T 230, star 8 mesece, še v garanciji in nov foto 
aparat. GSM/051 258 647
■ Prodam kotel za kuhanje žganja (801) GSM 041 345 965 
■Prodam sedežno garnituro s foteljem051 414976 ali 05 641 35 68
■ Prodam posteljo v omari + omaro (za 1 osebo), skoraj novo tel. 05 641 62 67 
■Zaradi selitve prodam spalnico (francoska postelja), 2 postelji dimenzij 200 X 190, dve 
otroški omari in 3,15 m kuhinje v beli barvi skupaj z belo tehniko. Cena po dogovoru tel. 
040608 357

PROŠNJA
Smo petčlanska družina in si trenutno ne moremo privoščiti nakupa 
RAČUNALNIKA. Če ima kdo računalnik ki ga ne potrebuje več in 
bi ga lahko podaril, prosimo da nas pokliče na tel. 031/ 760- 794.

M/|I^II1 je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik:: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 200 SIT. Založnik 
elektronski prelom: GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100-0029046354/Tisk: BIROGRAFIKABORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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ali osebno na recepciji hotela
HIP Simonov zaliv, d.d. Izola
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TRI KORAKE NAPREJ, DVA KORAKA NAZAJ

Nedeljska proslava Dneva samostojnosti v izolskem kulturnem domu je bila obiska vredna. 
Najprej zaradi izjemnega obiska, saj je bila gledališka dvorana nabito polna, potem zaradi 
dveh mladih govornikov, Agnese Babič in Tončija Žlogarja in končno tudi zaradi 
Mladinskega pihalnega orkestra iz Izole, ki ga je suvereno in občuteno vodil mladi dirigent 
Tomaž Bukovec. Še enkrat več pa je razočarala scenografija, organizatorji in izvajalci pa so 
hkrati pozabili, da v Izoli živi tudi italijanska narodnostna skupnost, saj so v tiskanih in 
video materialih pozabili na dvojezičnost, kljub temu, da je ustanovitev izolske pihalne 
godbe tesno povezana z italijansko komponento prebivalstva naše občine.
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